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se je, tako kot vsako leto, začel s tradicionalno budnico in 
prvomajskimi srečanji. Nekaj dni prej smo se spomnili, kako 
pomembna je bila za Slovence odločitev, da se upremo 
okupatorju - pred šestdesetimi leti je to storila OF. Tudi 
zaradi te pogumne odločitve imamo danes Slovenci svojo 
državo, v njej pa vsak svoja veselja in težave. 
Še vedno sprejemamo odločitve. Vsak dan prinese kaj 
novega. Aprila so se tako svetniki odločili, da ne sprejmejo 
zaključnega računa za leto 2000 in plana ter finančnega 
načrta za leto 2001 Komunalnega podjetja Logatec. 
Direktorju namreč ni uspelo prepričati svetnikov, da je 
poslovanje podjetja dobro. 
So pa svetniki aprila sprejeli odločitev, da občina ostane 20 
% lastnik Notranjskega radia, ki ga je Občina prodala Radiu 
Brežice. Denar, ki ga bodo dobili od prodaje, so zagotovo že 
razporedili, morda tudi za gradnjo prizidka Zdravstvenega 
doma, kjer postaja delo otroškega dispanzerja nemogoče. 
Slišati je, da so načrti za adaptacijo že narejeni, menda je 
tudi res, da svet zavoda o tem ne ve prav dosti!? Kdo bo torej 
sprejel končno odločitev in zagotovil sredstva? 
Trajno rešitev želijo tudi v Rovtah. kjer vrtec prostorsko ne 
zadošča več potrebam. Kar nekaj babic se je zato moralo 
odločiti, da vsaj nekaj časa varuje naraščaj. 
O usodi vodstva pa so odločali v vrtcu Kurirček. Razpis za 
ravnateljico se je zapletel in odločili so se, da razpis ponovijo. 
Vse bolj se zapleta in odpleta tudi pri gradnji krožišča na 
Martinj hribu. Direkcija za ceste se je že odločila, kakšen bo 
projekt, krajani pa so odločeni, da bodo njihovi otroci v šolo 
hodili skozi podhod, kar je tudi najbolj varna rešitev. Kdo bo 
zmagal? Kdo bo ponudil boljše argumente? 
Če bodo otroci varno prišli v šolo, bodo želeli poleg uka kdaj 
pa kdaj tudi potelovaditi. Čez nekaj let morda v novi športni 
dvorani, ki jo bomo v Logatcu gradili, kljub temu, da od 
države ne bomo dobili finančne pomoči. Pogumna 
(pogubna?) odločitev, vredna mnogih milijonov!? 
Kar nekaj milijonov pa so zbrali posamezniki in organi
zacije, ki so se odločili pomagati pri nakupu ultrazvočne 
naprave. Ta je zdaj že varno nameščena v ambulanti in 
pripravljena v življenje pospremiti nove občane. Bolnim bo 
pomagala tudi kri, ki so jo darovali naši občani na zadnji 
krvodajalski akciji, njihova odločitev je ena najbolj 
humanih. 

Pametna pa je bila odločitev logaških mažorel, da se ne 
udeležijo državnega tekmovanja, za katerega smo potem 
slinili, da se je razvilo v pravo dramo. Hvale vredna je bila 
tudi odločitev o postavitvi gledališke predstave na hotenj-
skera odru. Pogumna je odločitev Vrhovcev, da zgradijo 
gledališče na prostem, amfiteater, v katerem bodo odigrali 
predstavo ob 25-letnici gledališča. Pohvaliti velja odločitev o 
organizaciji Majskega koncerta in glasbenega festivala 
Veris. 

In nazadnje, a ne na koncu. Pohvaliti velja tudi vse vas, ki ste 
•v teh dneh spomnili Zemlje in ji vrnili nekaj njene prave 

lepote. Morda U l d i g s u c [ ikani i cvetja, ki ste jih kupili na 
Cvetlični tržnici DPOM. 

H. Novak 

In Še i u 'kaj. Prepričana sem, da so Logaške novice vaš 
časopis, zato odločitve, da se nanje naročite, ne bo težko 
sprejeti. 

Na predvečer 1. maja so logaško občino razsvetljevali številni kresovi, organiziranih kresovanj 
se je udeležilo lepo število ljudi. Zjutraj so nas godbeniki Pihalnega orkestra zbudili s 
tradicionalno prvomajsko budnico. 1. maja pa je v planinskem domu v Cajnarjih bilo tretje 
prvomajsko srečanje. Pobudniku KS Naklo so priskočili na pomoč še KS Tabor. 0 0 Zveze 
borcev, 0 0 Združenja rezervnih oficirjev in Planinsko društvo, ki so pod pokroviteljstvom 
Občine Logatev na lep sončen dan zvabili ljudi v naravo in jim postregli z golažem. Ljudje so na 
srečanje prihajali (pohvalno) predvsem peš ali na kolesih, se okrepčali, slišati je bilo tudi 
harmoniko in veselo pesem, ter se. nekateri pozno popoldne, zadovoljni vrnili domov. 

Cvetlice na tržnici 

Ob dnevu Zemlje je DPOM spel pripravi l Cvetlično tržnico-že 5. po vrsti. Semena, ročno 
poslikani cvetlični lončki in vel ika ponudba rož so na lep sončen dan konec aprila 
privabil i vel iko obiskovalcev. 1500 balkonskih rož - bršljank, ki so jih skupaj z Občino 
Logatec po res ugodni ceni ponudi l i v akciji Polepšajmo domači kraj, je kmalu pošlo. A 
so obiskovalci vseeno lahko izbiral i med številnimi lončnicami in okrasnimi rastl inami, 
marsikdo je domov odnesel cvetlični lonček ali ostale izdelke, ki so jih izdelali otroci na 
delavnicah DPOM ali v vrtcu Kurirček. Predstavilo se je tudi ŠKD Laze, Keramična 
delavnica Nataše Prestor in še kdo. 

Sredi gozda lahko p 0 | e g 
dreves in divjih rožic sreča-
| 1 1 0 tudi kakšen zapušeen 

a v t 0 ali celo neuporaben 
pralni stroj. 
Nekdo se |e mora l zelo p„. 
truditi stroj leži med dre
vesi in je od poti odmak 
n j e n celih 100 metrovl 

i m'riiili odlagališčih in 
urtjtno^Logatca nastrani3. 

Usoda 
Logaških 
novic 

stran 3 

Utrip 
krajevne 

RovteJ^J skupnosti 

Logaške novice 32 let 
vaš časopis! 

Kaj pa jutri? 
Spoštovani bralci in bralke, pred vami je zadnja 
številka Logaških novic, ki jo bodo vsa gospodinj
stva v občini Logatec prejela brezplačno. 

Kot ste namreč lahko prebrali na 1. strani aprilske 
številke, Občina Logatec rednega izhajanja Novic ne 
more več financirati in predlaga uvedbo naročniškega 
sistema. 

Sedanje uredništvo časopisa je prepričano, da je bogata 
tradicija izhajanja Logaških novic temelj, na katerem 
lahko zraste moderen medij, katerega osnovna naloga 
bo informirat i občane o vseh, za nj ih pomembnih 
odločitvah, hkrati pa bo prostor širokega in svobodnega 
razmi: 

Tak časopis pa bo izhajal lahko le, če se boste nanj 
naročili. 

O d l o č i t e v je v a š a ! 

V današnji številki objavljamo NAROČILNICO, 
več o vzrokih za tako odločitev pa lahko preberete 
na 3- strani. 

n o v i c e 
KO OVES vse IN se vec 

n o v i c e 
www.mali.si (/Mtflt 

S k o l e s o m d o S t a r e p o š t e 

Gostilna na Hrušlci je priljubljeno postajališče "zagnanih'' 
kolesarjev. 1. maja je Jože, lastnik gostilne, začel akcijo Deset 
vzponov. Zaključek te rekreativne dejavnosti bo avgusta, ko bo m 
za udeležence akcije organizirano žrebanje in kolesarski S j 
piknik. 
V gostilno Stara pošta na llrušici vas vabi novi lastnik. Pridite s 
kolesom, peš ali z avtom in se sami prepričajte, kako dobro 
znajo pripraviti razne jedi po naročilu, še posebno pa hišne 
specialitete iz divjačine. 
Za informacije pokličite na telefon 05 366 84 44 ali na 041 
877 281 (Jože). 
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N o v b e n c i n s k i s e r v i s š e l e t o s 

Že nekaj časa govorimo o nujnosti posodobitve bencin
skega servisa v Dolnjem Logatcu. Slišali smo že vse mogoče, 
da bodo novega postavili na nasprotni strani ceste, v 
križišču Tržaške in priključka za avtocesto... "Tankali" pa 
smo še vedno na starem, kjer smo se zaradi majhnega 
števila točilnih otokov in ozkega prostora jezili nad 
vozniki, ki niso upoštevali prometnega reda. Vse to moti 
tudi bralko A. G., ki nas sprašuje, kdaj lahko pričakujemo 
nov servis. 

Če želite, da najdemo odgovor tudi na vaša vprašanja, nam pišite. Naš 
naslov: Logaške novice, za rubriko Vprašali smo za vas, Čevica 4. 
Logatec, fax.: 750 % 64, e-mail: novice@mali.si 

Odgovor na tokratno vprašanje pa smo poiskali pri podjetju Petrol, 
Slovenska naftna družba, d.d. Takole pravijo: 
"Bencinski servis bomo pričeli prenavljati septembra letos. Starega 
bomo porušili, na istem mestu pa zgradili novega, sodobnejšega in tudi 
večjega. Prodajalna bo razširjena na 60 m2, običajna ponudba pa 
razširjena z avtopralnico in prodajo plina v jeklenkah. Uporabnikom 
bodo na voljo tri vrste goriv: najbolj prodajani NMB 95. na novo 
uvedeno gorivo NMB 98 - Super in dieselsko gorivo. 

Servis bo imel dva točilna otoka in pet voznih pasov; točilni agregat, 
namenjen avtobusom in tovornjakom, bo postavljen ločeno. 
Kvadratura zemljišča sicer ostaja enaka, a bo prometna logistika na 
ploščadi, namenjeni točenju goriv, zaradi t. i. "čelne postavitve" 
omogočala bistveno večjo propustnost servisa in se vozila med seboj ne 
bodo ovirala. V primeru, da nam bodo vremenski pogoji naklonjeni (če 
konec leta ne bo takšnih nalivov kot lani), bo nov bencinski servis pričel 
obratovati še pred koncem leta." 

Petra I'nek 

PREJELI S M O 
Bralce naprošamo, da se v pismih omejijo na dvajset 
tipkanih vrstic. Če so pisma daljša, si pridržujemo pravico 
do krajšanja. 

Klavrna podoba 
parka 
Te dni so po vsem svetu, prav tako 
tudi v naši državi, v organizaciji 
občin, ustanov in posameznikov 
potekale najrazličnejše prireditve 
in očiščevalne akcije ob svetov 
nem dnevu Zemlje. 
Le v Logatcu ni bilo za čistejše 
okolje storjenega skorajda niče
sar. Se več, smeti, ki so jih javni 
delavci pred časom površno 
pobrali v parku ob Tržaški cesti in 
na bližjih cestiščih, so preprosto 
odložili ob stavbi, ki |e v zasebni 
lasti (pa ne moji). Ker me je to 
vznemirilo, sem poklicala vodjo 
javnih delavcev, ki je obljubil, da 
bodo smeti odstranili, vendar so 
po mesecu dni še vedno tam 
Menim, da bi bil z le nekaj dobre 
volje in brez posebnega truda in 
denarja lahko čistejši ves Logatec, 
park nasproti Obrtne zbornice, ki 
ga je pred leti zgledno uredil 
zasebnik (s čimer si je prislužil 
Turistični nagelj I, pa In občina 

končno morala zdaj urediti sama. Ko 
so neznanci poškodovali kovinske 
stebričke, je namreč zasebnika dobra 
volja zapustila, saj je bil uničen nje 
gov trud; denar, namenjen za nakup 
košev za smeti in verižno ograjo, pa 
vržen stran. 
Stebrički, ki so preprečevali kole
sarjem in mopedistom vožnjo po 
travi, zdaj zviti kazijo podobo parka; 
klopi, na katerih so radi posedali 
/lasti starejši in otroci, pa neznani 
"šaljivci" sem ter tja postavijo kar na 
spomenik ali jih celo prenesejo čez 
cesto pred Obrtno zbornico. 
Pred občinsko stavbo te dni prav lepo 
cvetijo tulipani, le nekaj korakov 
proč pa omenjeni park kaže zelo 
klavrno podobo, ki jo iz dneva \ dan 
znova kazijo odvrženi odpadki 
Ljudje, ki jih tako brezvestno odme
tavajo, kjer koli se jim zazdi, s tem 
izkazujejo svoj nekulturni odnos do 
okolja; morda pa bi kaj zaleglo, če bi 
jih z občinskim kombijem odpeljali 
na poučen ogled zgledno urejenih 
parkov \ središču sosednje vrhniške 
občine. 

Avguština škrlj 

Krajani Martin; hriba o ureditvi krožišča 

Dogovor ali zapora ceste 
Po dveh letih in pol so v razpravi o urejanju križišča na Martinj hribu besedo spet dobili krajani; škoda le, da očitno veliko 
prepozno, saj so dela v polnem zamahu - kar je na razširjeni seji Sveta KS Naklo konec aprila ugotovil tudi krajan: "Če na 

projekt ne moremo več vplivati, ali potem tu sedimo brez veze?" Krajani pa so se le odločili, do 30. aprila jih je 475 
podpisalo peticijo, ki so jo naslovili na Direkcijo RS za ceste. Zahtevali so, da se predstavniki Direkcije 4. maja pogovorijo z 
njimi in da se skupaj odločijo... Če se država ne bo odzvala na njihove zahteve, bodo kot skrajni prijem uporabili možnost 

državljanske nepokorščine in 11. maja zaprli cesto. 

Predsednik Sveta KS Naklo 
Berto Menard je 25. aprila 
sklical razširjeno sejo Sveta KS. ki 
so se je poleg vodstva KS udeležili 
tudi predstavniki Občine, nekateri 
svetniki iz te KS (le štirje od 
devetih) in nekaj krajanov Martinj 
hriba. Pravzaprav je krajanov, 
glede na to, kako zelo si želijo 
podhod, bilo zelo malo. So pa s 
številnimi pripombami pokazali, 
da niso zadovoljni s sedanjo 
ureditvijo krožišča; zahtevajo, da v 
njem naredijo podhod za pešce in 
kolesarje. Tudi z alternativno 
rešitvijo, ki jo je predlagal logaš
ki župan Janez Nagode, da se 
od krožišča do križišča avtoceste z 
Jačko cesta zarobniči ( in tako 
optično zmanjša), da se naredi 

enostranski pločnik in nadhod v tem 
križišču, se krajani niso strinjali, če 
se hkrati ne uredi tudi podhoda. 
Zupan se pridružuje mnenju kraja
nov, da bi podhod bil rešitev, a v 
pogajanjih krajanov s predstavniki 
Direkcije vidi dve možni rešitvi; 
lahko država ustavi projekt in se 
umakne, lahko pa krajani dosežejo, 
da se pod cestiščem naredi podboj za 
podhod, ki bi ga nato uredila Občina. 
Boji pa se težav, ki bodo nastopile in 
zelo zavlekle urejanje podhoda; 
potrebno bo narediti pločnik, ki bo iz 
podhoda vodil na cesto: narediti 
načrte, pridobiti zemljišča, dovoljen
je ... Že na razširjeni seji Sveta so se 
zavedali težav s pridobivanjem 
zemljišča, a konkretnih odgovorov 
na vprašanje predsednika KS Naklo, 

ali sla za pravo ceno pripravljena 
odstopiti svet. mejaša nista dala. 
Na očitke, da je zavajal javnost z 
izjavami o tem, da podhod bo, župan 
odgovarja, da je poročal le o tem. 
kako so se v različnih fazah pogo
vorov dogovarjali z Direkcijo: na 
koncu je bilo odločeno, da podhoda 
pač ne bo. Da ga ne bo, prej niso 
vedeli niti predsednik KS. niti 
občinski svetniki. Bi pa v vsakem 
primeru sestanek, ki ga je sklical 
Berto Menard, bil potreben veliko 
prej. Nenazadnje je dolgo trajalo, da 
je KS sklicala prizadete, saj so se dela 
v krožišču pričela že lansko jesen. 
Vse skupaj je z izjavo predsednika KS 
Menarda, da bo morila potrebno 
razmišljati o ustanovitvi občine 
Dolnji Logatec, dobilo tudi političen 

navdih. Podobnemu reševanju 
težav, ko so dela že v polnem teku, 
smo bili lani priča pri rekonstru
kciji Tržaške ceste. 

Ali lahko naslednji se
stanek krajanov post fe-
stum pričakujemo kak
šen mesec za tem, ko se 
ho pričela rekonstrukcija 
Cankarjeve ceste? 

Zaradi dopustov se predstavniki 
Direkcije niso odzvali do 3. maja, 
na Občini pričakujejo njihov odgo
vor do 7. utaja. 
0 vsem vas bomo sproti obveščali 
na spletnih straneh Logaških 
novic: www.mali.com 

Petra Trček 

Je denarja res 
tako malo? 
K pisanju tega pisma me je 
vzpodbudi] županov nagovor 
občanom v prejšnji številki 
Logaških novic. 
Mediji postajajo, tako v svetu 
kol tudi pri nas. vedno pomem
bnejši. Za lastništvo le-teh se 
bijejo prave bitke. 
Zato se mi zdi nerazumljivo in 
hkrati nedopustno, da se župan 
kar naenkrat odloči, da Občina 
ne more več sofinancirati izda
janja Logaških novic. 
Se bolj me čudi, da o lem nobe 
ne ni rekel Občinski svet. Težko 
si predstavljam, da bodo Novice 
izhajale vsake štiri mesece, saj 
/e kot mesečnik velikokrat ne 
morejo biti NOVICE. 
Sprašujem, zakaj ravno pri 
stvareh, ki resnično lepšajo 
občanom dneve, prepogosto 
zmanjka denarja!' 

Peter Tomatič 

'-opast 

n o v i c e 
www.mall. i i 

Občina bo športno 
dvorano gradila 
sama 
Občinski svet je aprila na pobudo župana 
sprejel sklep, da bo občina i/, sredstev pro
računa sama financirala gradnjo športne 
dvorane, saj ji je država obrnila hrbet in 
obljubljenega 40% deleža ne bo. 

Država je bila pripravljena pomagati, ker naj bi 
dvorana služila potrebam devetletke, zato je bila 
edina možna lokacija za OS S talcev. Ker bo občina 
zdaj gradnjo financirala sama, so se spel pojavili 
dvomi o primernosti lokacije. Zupan vse ovitke o 
neprimernosti zavrača. "Prvi argument je ta, da bo 
na predvideni lokacija dvorana zasedena res 
dan, saj bo tu potekal tudi pouk športne i zgoje. 
Drugič s to gradnjo pridobimo stare šolske pro 
store, kijih bomo uporabili za potrebe devetletke, 
pomembno pa je tudi tO, da je občina te inre 
stirala veliko denarja vprojektno dokumentacijo, 
poleg tega pa je lastnik zemljišča. Močan 
argument je tudi dejstvo, da jena lej lokaciji ie vsa 
komunalno infrastruktura, kar precej znižuje 
stroške gradnje." 

(llasni so predvsem tisti, ki želijo dvorano na Sekirici, 
saj naj bi tam v prihodnosti stal športni park. Zaradi 
velikih stroškov nakupa zemljišča, Izgradnje komu 
nalnc infrastrukture In pridobitve gradbenega 
dovoljenja je vprašljiva tudi ta možnost. Tretje pa ni, 
čeprav bi vendarle veljalo pogledati, kakšne so 
možnosti \ industrijski coni Zapolje, Tam |e vsa 
potrebna infrastruktura, prav lako ne bi bilo velikih 
problemov s parkirišči, ki ili na /daisiip lokaciji ni, 
prav tako pa bi dvorani čez deset, petnajst let na isti 
lokaciji lahko dodali se teniska Igrišča, bazen ali 
morda atletsko slezo To bi veljalo premisliti 

Matevž Podjed 

Še imamo opozicijo 
Tiskarski škrat se je očitno pritihotapil v računalnik 
in v članku imamo opozicijo? v marčevski 
številki Logaških novic izbrisal nekaj vrstic, V 
katerih je o svojih pogledih na opozicijo v 
Občinskem svetu in o letošnjem proračunu 
Spregovoril edini svetnik iz vrst DeSUS-a, Franc 
Nagode. Nagode meni, da v Svetu ne predstavlja 
opozicije v klasičnem smislu nasprotovanja. 
Velikokrat pa z različnimi pripombami, predlogi in 
opozorili stopi za govorniški oder. Pravi, da se mora 
kraj enakomerno razvijali, tako središče kot 
okoliški kraji. O proračunu meni, da je prav. da se 
prednost daje gradnji večnamenske športne 
dvorane, da pa ne sinemo pozabiti na KS Naklo ter 
na obnovo Narodnega doma. 

Petra Trčeh 

Po besedah logaškega župana na seji Občinskega 
sveta 6. marca prispevek Imamo opozicijo? v 
marčevskih Novicah "govori o nekih 46 in 64 
milijonih, proračun pa ne izkazuje lega". Kot 
pojasnilo navajam, da podatek v naslovu o 46 
milijonih proračunskega primanjkljaja v letošnjem 
letu drži, Občina Logatec bo primanjkljaj resda 
pokrila iz presežka prihodkov iz leta 2000, a je tudi 
res. da je presežek nastal zato. ker določenih 
investicij niso uresničili. Pes pa je še. da ni pra
vilen podatek, zapisan v prispevku, da znaša 
primanjkljaj 64 mio sit. 

V r h n i k a na svetovnem spletu 
www vilimka si |ii nasluv .spliiliuh Strani Radia Vilimka. k|iii S8 lahko 
iiiliiimiiale d iliii|;i|;iii|ii v snsmlnii Vilimki Im dobile Številni: kiiii.slne 
iiiliiiniaoiie n tii| občim (o delovnih (iasili. o malllh. kulturni in naravni 
dediščini, šolah, vrtcih, medijih ) Na strani lahko naulele tudi povezane na 
vse do sedaj /nane obstojate strani na lunin dogajanja v vrhniški nhclni /a 
nhiskovalce spletne strani hudo oblikovali ludi lotom, kamor boste lahko 
vpisovali svoje 2el|e m vprašanja. 
lliedništvu spletnih strani 1131 3/3 3/3 (Radiu Vrhnika Simon KrM) 

mailto:novice@mali.si
http://www.mali.com
http://www.mall.ii
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Od glasila do č a s o p i s a 
K a k š n a b o u s o d a L o g a š k i h n o v i c , l o k a l n e g a m e d i j a z 32- letno t r a d i c i j o ? 

Mnoge bralce je v aprilski številki neprijetno presenetila novica, da Občina ne more več financirati mesečnega izhajanja 
Logaških novic. Tradicija 32Tetnega časopisa je znova postavljena na preizkušnjo. 

O vzrokih za to in o možnostih za nadaljnje redno mesečno izhajanje časopisa Logaške novice, smo se pogovarjali z 
odgovornim urednikom Antonom Malijem. 

Gospod urednik, morda bi 
za začetek bralcem poja
snili, kakšen je poslovni 
odnos med Občino Logatec 
in podjetjem Mali, d.o.o.? 

Lastnik glasila Logaške novice, ki 
izhaja že 32. leto, je Občina 
Logatec. Pred dvema letoma si je 
Občina na podlagi razpisa izbrala 
najprimernejšega izdajatelja časo
pisa. To je bilo naše podjetje. V 
pogodbi o izdajanju časopisa so 
določeni pogoji izdajanja - 4000 
izvodov, 12 strani, 11 številk na 
leto. Te pogoje že dolgo prese
gamo, tako po obliki, obsegu in 
vsebini: v zadnjem času časopis 
izhaja celo na 4 - 6 barvnih stra
neh. 

Župan občine Logatec je v 
prejšnji številki zapisal, da 
Občina ne more več finan 
cirati rednega mesečnega 
izhajanja Logaških novic. 
O kakšnih številkah govori
mo? Koliko je Občina prispe
vala, da smo občani brezpla
čno prejemali Logaške novi 
ce? 

Izhajanje Logaških novic je 
financirano iz dveh virov - iz. 
sredstev proračuna Občine in i/, 
sredstev, ki jih je podjetje Mali. 
d.o.o. kot izdajatelj časopisa pri
dobilo iz, naslova marketinga. 
Zadnje številke časopisa stanejo v 
povprečju 948.000,00 Sit 
Tu so upoštevani vsi stroški -
avtorski honorarji, oblikovanje, 
papir, tisk. zgibanje, poštni 
stroški. 

V E M 4* 
V e Č j 

ČE R E M 
iAŠKE 

' N O V I C E 

Od tega je Občina prispevala 
375.000.00 sit. za vsako številko, 
ostalo smo morali pridobiti iz na
slova reklamnih sporočil. 

Že pred dvema letoma so na 
Občinskem svetu razpravljali 
o tem. da bi Novice ukinili. Kaj 
je vas takrat pripravilo, da ste 
sprejeli izziv in prevzeli mesto 
izdajatelja in tudi odgovorne
ga urednika? 

Zdelo se mi je izjemno neodgo
vorno, da bi pustili umreti časopis, ki 
je takrat imel 30-letno tradicijo. 
Dodaten izziv je bilo prepričanje, da 
se da delati dober lokalni časopis. Ne 
glasilo, ampak časopis, ki bo nudil 
široko paleto pogledov in v katerem 
bodo prostor našla različna mišljenja 
in prepričanja, ki bo torej odprl in 
prevetril medijski občinski prostor. 

21 je številk, pod katere se je 
podpisalo uredništvo pod va
šim vodstvom. Kaj štejete za 
največje uredniške in novinar
ske dosežke? 

Zagotovo in najprej veliko število 
mladih, ki sodelujejo v uredništvu. Iz 

glasila, v katerega se je dopisovalo, je 
nastal časopis, ki ga pišejo novinarji. 
Vsi seveda še nimajo dovolj izkušenj, 
imajo pa zato toliko več idej in volje. 
Imamo tudi internetno izdajo in kar 
nekaj časa tudi že dežurno novinar
ko, ki je naša stalna povezava z 
občani. Naš časopis so opazili tudi v 
drugih občinah, zato nas kar 
pogosto kličejo in želijo slišati naše 
izkušnje. Prepričan sem, da smo v 
teh mesecih pokazali dovoljšnjo 
mero odprtosti, strokovnosti in po
končne drže. Nismo se ustrašili 
negodovanja občinskih veljakov, ko 
smo objavili kakšno kritiko ali pikro 
na njihov račun - časopis je tu vendar 
zato. da nadzoruje oblast. 

Kolofon Logaških novic je 
obsežen med imeni je veliko 
mladih, neznanih avtorjev. 

Vesel sem, da je tako. V uredništvu 
smo znali najti pravo mero med 
izkušnjami in mladostjo. Kolegica 
Uranka je poleg novinarskega dela v 
leni času pomagala tudi mnogim 
mlajšim kolegom, da so se pri delu 
lažje znašli. Naši uredniški sestanki 
zdaj prekipevajo od idej in velikokrat 

se že dogaja, da moramo na 
redakcijskem sestanku krepko 
tehtati tekste in se odločati, kaj 
objaviti in kaj ne! In še nekaj: 
presenetil me je tvoren odnos 
sodelavcev uredništva, ki znajo 
kljub mladosti sprejeti in 
uresničiti novinarske naloge z 
dovoljšno mero odgovornosti. 

Zdaj ste spet pred odločit
vijo. Občina, tako smo pre
brali v prejšnji številki, brez
plačnih izvodov občinskega 
časopisa ne more več zago
tavljati. 

Ne vem, kaj bi rekel o taki odlo
čitvi. Morda to, da smo jo v uredni
štvu slutili, jo morda s članki, ki so 
pokazali na nepravilnosti, celo 
sami izsi l i l i . . . Toda prav s takimi 
članki smo dokazali svojo uredni
ško držo. Zaradi teh člankov so 
nam začeli zaupati in verjeti bralci 
- mnoga njihova pisma podpore 
kažejo na to. In nenezadnje. 
pravilnost naše odločitve potrjuje 
tudi strokovna javnost. Kljub 
temu pa je odločitev župana 
povsem legalna in jo dopuščam, 
kot podjetnik jo celo razumem. 

Kako se lahko na Novice 
naročijo občani? 

V tej številki objavljamo 
NAROČILNICO, ki jo občani 
izpolnijo in do 25. maja 
pošljejo na naš naslov. 
Položnico za naročnino bodo 
prejeli z junijsko številko. 
Polletna naročnina znaša cca 
1.600,00 sit in zagotavlja 
časopis v obliki in obsegu, kot 
ga bralci poznajo. Za izhajanje 
pa seveda potrebujemo 
najmanj 1800 naročnikov. 

Vanda Lavrič 

Črna odlagališča, čistilne akcije... 
Vsako leto aprila nekoliko bolj razmišljamo o 

onesnaževanju narave varovanju okolja. Pomlad vedno 
z n o v a odkrije odpadke in smeti na mestih, kjer nimajo kaj 

iskati, 22. april pa je tudi dan Zemlje. 

Aprila so se dela lotili tudi na logaški Krajevni enoti Zavoda za gozdove 
Slovenije. Gozdarji pri svojem delu pogosto "srečujejo" večje ali manjše 
odpadke in celo večja ali manjša črna odlagališča, ki kazijo podobo 
logaških logov in onesnažujejo okolje. Po dogovoru in v pomoč 
logaškemu županu Janezu Nagodctu so na Zavodu sestav ili seznam 4 l i h 
Črnih odlagališč v naši občini Seznam so dopolnili s kratkim opisom 
odlagališč in s karto z vrisanimi lokacijami in ga predali županu. 

Da pa ob dnevu Zemlje ne bomo govorili le o odpadkih, ki že dolgo in še 
vedno "krasijo" našo okolico, naj povemo tudi kaj vzpodbudnega. Aprila 
in maja marsikatera krajevna skupnost ali društvo organizira čistilno 
akcijo. Organizirali so jo tudi lovci po vsej občini. Logaškim so se pri 
čiščenju ob logaških cestah in gozdnih poteh pridružili šolarji in planinci. 
Pohvalili je treba tudi Občino Logatec, ki je poskrbela, da so delavci na 
javnih delih očistili pločnike, ulice iu zelene površine, cvetličarji pa 
polepšali pomladansko podobo Logatca z raznobarvnim cvetjem. 

Petra 1h ek 

Standard ISO 9002 
Avtocentru v Idriji 

V Avtocentru Idrija, d.o.o. si 
želijo, da bi bili njihovi kupci 
zadovoljni, zato dvigujejo raven 
kakovosti storitev, nadzirajo 
proces, pravočasno odpravljajo 
napake in skrbijo za izobraže 
vanje zaposlenih. Letos so 
prejeli certifikat sistema kako
vosti, v katerem certifikacijska 
ustanova PAVOI ugotavlja, da je 
sistem kakovosti za dejavnosti 
Avtocentra Idrija, d.o.o. (trgovi 
na z motornimi volili, rezervni 
uit deli, dodatno opremo in 
drugim tehničnim blagom; 
servisiranje, vzdrževanje, po 
pravila in čiščenje vozil; 
tehnični pregledi in registracija 
vozil ter vulkanizerstvo) 
sklad« 'D z zahtevami standarda 
ISO 9002, 

KAJ: MAJSKI KONCERT POZOR-NE SPREGLEJ 
KJE: GRAJSKI PARK V GORNJEM LOGATCU 
KDAJ: petek, 25. maja, od 17. ure dalje 
KDO: T INKARA KOVAČ, ZME1.K0W, PRISLUHNIMO TIŠINI, ADIJO KULTURA, PETEK 13., 

NI.M DRUZGA, I-AIT 
VSTOP PROST! Organizatorji: DPOM, Ml.D, SMS Logatec 

Republiko Slovenijo 
UPRAVNA ENOTA LOGATEC 

Tržoškocesta, 15,lelelon:01/ 7541 2/0 

Na podlogi 13. členu Zakonu o postopku i 
najdenimi predmeti (Ur. list SRS 31/76) 

objavljamo 

J A V N O D R A Ž B O 
najdenih predmetov 

Predmeti, ki bodo prodajani na javni dražbi, so. 
1. moloma kolesa 
2. kolesa 
3. ostali predmeti 

Spisek predmetov i ocenjeno vrednostjo, ki 
se bodo prodajali na dražbi, je izobešen na 
oglosm deski Upravne enote logotec, 
Tržaško c. 15 - vhod. 

Dražba bo dne 24. maja 2001, ob 11. 
uri za gradom v Gornjem Logatcu. 

Dražbo poteka po sistemu videno 
kupljeno. 

Interesenti si lahko ogledajo predmete 
od 10.30 dalje. 

UPRAVNA ENOTA LOGATEC 

P o d d r o b n o g l e d o m 

B i t i a l i n e b i t i - i n f o r m i r a n - t o 

j e z d a j v p r a š a n j e ! 

Sodobne družbe si brez medijev in informacij, k i j ih posredujejo, ni 
več mogoče predstavljati. Informacije so postale sestavni del 
našega življenja, zato se nam zdi pravica do 'biti in formiran" , tako 
na državni kot tudi lokalni ravni, že sama po sebi umevna. In 
Logaške novice so po mnenju mnogih medij, k i svojo nalogo -
informirati občane - dobro opravlja. Še več, z mlado, a ambiciozno 
ekipo, nam je v kratkem času uspelo oblikovati kakovosten 
časopis, ki si je izbori l status neke vrste foruma, kjer imajo občani 
možnost izraziti svoje mnenje, podoživljati dogodke in 
posredovati informacije. Tako menimo mi. Žal pa smo sedaj 
postavljeni pred odločitev o nadaljnjem obstoju oz. neobstoju 
Novic, zato nas je zanimalo, ali smo s svojim dosedanjim delom 
prepričali tudi vas in ali so temelji, k i smo jih postavil i , dovolj trdni 
za nadaljno "gradnjo". 

Franc Verbič: "Novice z veseljem prebiram in jih 
vsak mesec nestrpno pričakujem. Če za kakšen dan 
zamudijo, že kličem, kdaj bodo prišle. Všeč mi je, ker 
so zelo široko zastavljene, tako da vsak lahko najde 
kaj zanimivega zase. Tudi upokojenci nismo 
zapostavljeni. Pogrešam le nekoliko več dopisnikov, 
sicer pa sem s podobo časopisa zelo zadovoljen in 
mislim, daje vsaj 80 % boljša od prejšnje, zato bi bilo 
res škoda, da se časopis ukine." 

Ivica Merlak: "S pndnbo Novic sem na splošno zelo 
zadovoljna. Teme. ki jih pokrivate, so zanimive in 
aktualne, zato preberem 90 % prispevkov. Predvsem 
sem navdušena nad možnostjo spremljanja 
dogodkov prek spletnih-strani, zato bi bilo morda 
dobro razmisliti o prenosu novic, objavljenih na 
internetu. tudi v sam časopis. Kot "lokalpatriotka". ki 
dela in živi za Rovte, pa pogrešam redno pokrivanje 
dogodkov po posameznih krajevnih skupnostih. Tudi 
za pisma bralcev in prispevke mladih bi bilo morda 
lahko namenjenega nekoliko več prostora. Sicer pa 
so Novice kvaliteten časopis in se bom nanj zagotovo 
naročila." 

Jože Skvarta: "Novice dobro pokrivajo življenje v občini, morda dajejo premajhen 
poudarek gospodarskim dejavnostim. Pogrešam kakšno razmišljanje o življenjskih 
vrednotah, prispevke o zdravstveni vzgoji jasne in preproste razlage občinskih odlokov. 
Všeč mi je. ker Novice obravnavajo vse dogodke v občini na enakem nivoju. Vedeti pa 
moramo, da dober časopis stane. Reklame ne pokrijejo vseh stroškov, občini 
primanjkuje denarja tudi za pomembnejše stvari. Na Novice se bom naročil, saj me 
seznanjajo z dogajanjem v občini" 

f -s« * 

{ > 

Matjaž Albreht: "Sedanja podoba In vsebina Novic 
sta v primerjavi s prejšnjo veliko boljši, lahko bi rekel, 
bolj demokratični. Časopis pokriva vsa področja in ga 
vsakokrat z veseljem preberem. Nekoliko me sicer 
motijo reklame, a se zavedam, da so le-te pogoj za 
izhajanje časopisa, zato jih vzamem v zakup. Skratka. 
Novice so takšne, kakršne sem si sam pri sebi 
zamišljal. Še več, celo presegle so moja pričakovanja, 
zato jih bom zagotovo naročil." 

Marinka Turk Cempre: Novice so lep in zanimiv 
časopis, moti me predvsem reklamni del. Želela bi 
tudi, da se dogodki, ki jih organizirajo gasilska društva 
ali zveza vsaj zabeležijo, saj opravljajo pomembno 
poslanstvo. Včasih se mi uvodniki zdijo preostri, brez 
pozitivnega naboja. Na ta časopis smo se Logatčani 
navadili, čeprav bi ta trenutek težko rekla, ali se bom 
nanj naročila, saj ne vem, ali bo koocept časopisa 
ostal isti. Verjetno pa se le bom." 

Janez Podjed: "Novice sn mi preprosto pri srcu. 
Zanimivo je namreč prebirati o dogajanjih, katerih 
akterji smo občani sami in slišati tudi mnenja drugih. 
Pogrešam le nekoliko več prispevkov iz drugih 
krajevnih skupnosti, sicer pa menim, da bi bila velika 
škoda, če se jih ukine. Odločitev župana, da Občina ne 
more več pokrivati stroškov rednega izhajanja 
časopisa, sicer razumem, a se bojim, da je v ozadju 
politična odločitev in v tem primeru je to nevarno." 

Res je. Če je v ozadju odločitve strah pred dejstvom, da je novi 
narstvo, kot radi rečemo, četrta veja oblasti, ki je obenem zelo na 
očeh javnosti, potem je ta odločitev nevarna. A kakor kol i že, 
odločitev je tu in sprejeti jo moramo takšno, kakršna je. Končna 
odločitev o "bi t i ali ne b i t i " pa je vsekakor vaša. Mi vam lahko le 
obljubimo, da se bomo po svojih najboljših močeh še naprej trudili 
izpolnjevati svojo novinarsko dolžnost - informirati občane o 
aktualnih dogodkih in pri tem zavzemali nepristransko držo, ki je 
kritična do vseh polov oblasti. Prepričani smo. da je pot. ki smo si jo 
začrtali prava, in škoda bi bi lo, da naša "gradnja" zamre. M. Z. 
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S u b v e n c i j e v k m e t i j s t v u z a l e to 2 0 0 1 

Država podpira okolju 
prijazno kmetijstvo 

Vlada Republike Slovenije je sprejela petletni kmetijski okoljski program (EK02). Do 
okolja prijaznejše oblike kmetovanja je nekakšen odgovor Slovenije na krizne razmere v 

Evropi. Slovenski kmetijsko okoljski program naj bi zmanjševal negativne vplive 
kmetijstva na okolje in ohranjal naravne danosti, biološke pestrosti in tradicionalno 

kulturno krajino. 

Kmetje bodo po prvem poskus
nem letu morali podpisati pet
letno pogodbo, s katero se bodo 
odločili za določene oblike 
ekstenzivnega kmetovanja oziro
ma za omejevanje proizvodnje, za 
kar bodo dobili dodatna finančna 
sredstva. Država bo na ta način 
spodbujala tradicionalni, sonarav-
ni način reje in pridelovanja, pašo, 
integrirane in ekološke oblike 
kmetovanja. Pomembna novost 
pri ukrepih kmetijske politike 
bodo dodatna plačila na hektar 
travinja v višini 9-000 sit k 
lanskim plačilom za območja z 
omejenimi naravnimi razmerami 
pridelovanja, opredeljena z ured
bo EKO 1. Kmetje, ki se bodo 
opredelili kot ekstenzivni rejci, 
bodo tako v gorsko višinskem 
območju dobili 25.000 sit in še 
4.000 sit za pašo. Na novo je letos 
uvedena premija za klavne telice, 
ohranja in povečuje pa se premija 
za krave dojilje, ki bo znašala 
25.000 sit. Novost bo tudi podpora 
za krčenje zaraščenega zemljišča. 

Način vlaganja zahtevkov za 
pridobitev določene podpore bo 
podoben lanskemu, z nekoliko 
drugačno obliko organiziranosti 
službe za pomoč kmetom. Obrazci 
za izpolnjevanje naj bi bili lažji in 
bolj razumljivejši. Bistvena novost 

pa bo ta, da bodo kmetje dobili 
domov obvestilo o inštruktaži, ki jo 
bo izvajala kmetijska svetovalna 
služba v času od 20. do 30. maja. Na 
določen dan in kraj se bo potrebno 
oglasiti z vsemi potrebnimi doku
menti, kot so: posestni ali lastninski 
listi, kopije kat;tstrskega načrta, 
številčni seznami živali itd. Na teh 
sestankih bo potekalo izobraževanje 
za pravilno pripravo popolne vloge. 
Izpolnjevanje vlog za dokončno 
oddajo bo potekalo predvidoma v 
mesecu juniju. 

Pozivamo vas, da budno spremljate 
vse aktivnosti, ki jih bo za upravi
čence državnih sredstev izvajala 
kmetijska svetovalna služba. Tisti, ki 
v lanskem letu niste vložili zahtevka 
in morda nimate niti MID-a (matična 
identifikacijska številka kmečkega 

gospodarstva), se čim prej zglasite 
v pisarni KSS Logatec, Tovarniška 
c. 3. 

N e prezrite 
• inštruktaže za 

izpolnjevanje obraz,cev za 
subvencije v času od 20. 
do 30. maja v Logatcu 
in Rovtah 

• predstavitve podpore 
kmetijstva iz občinskega 
in državnega proračuna, 
kot tudi možnosti 
pridobitev sredstev iz EU 
(druga polovica maja v 
Narodnem domu v 
Logatcu) 

Kmetijski svetovalci. 
inž. Roman Rupnik 

8. m a j - m e d n a r o d n i d a n R d e č e g a k r i ž a 

Skrb za sočloveka 
Ob obletnici ustanovitve mednarodnega Rdečega križa 8. maja 1919 smo se s 

predsednico te človekoljubne organizacije v Logatcu, Nado Sajevec in sekretarko Tatjano 
Jesenko pogovarjali o dejavnosti v Logatcu in o tem, kako se občani odzivajo na 

človokoljuhne akcije. 

Center za socialno delo je 
koordinator med upravičenci 
socialne pomoči in dobrodelnimi 
organizacijami, ki to pomoč 
zagotavljajo. Med njuni je tudi 
Rdeči križ, katerega sedež je v 
prostorih Centra za socialno delo. 
Pod okriljem Rdečega križa 
poteka precej dobrodelnih akcij. 
Najdaljšo tradicijo imajo zagotovo 
krvodajalske akcije, ki potekajo 
dvakrat letno, zadnja je bila 30. 
aprila. Od leta 1003 se je število 
darovalcev povečalo od 207 na 
505. 

Pomembna aktivnost je tudi 
nuđenje pomoči v obliki hrane in 
toaletnih potrebščin. Z njimi Rdeči 
križ trenutno pomaga kar 40 
družinam. Za odobritev posame 
zne pomoči se odločajo na podlagi 
tehtnih razlogov in preverjanja 
podatkov o socialnem položaju 
družine, vodijo tudi evidenco 
upravičencev. 
Na Centru (v kletnih prostorih) 
vsak dan sprejemajo oblačila, 
obutev, posteljnino, igrače ki 
jih darujejo občani. Vsako sredo v 
Času uradnih ur pa se tam lahko 
oglasijo vsi, ki tako pomoč 
potrebujejo. V zadnji večji zbiralni 
akciji so sodelovali tudi šolo
obvezni otroci (prek krožkov RK, 

Kri rešuje življenja in krvodajalske akcije so tradicionalna aktivnost organizacij 
RK. Življenja pa rešuje tudi vozilo ZD Logatec, ki ga je naš fotoreporter ujel na 
eni od reševalnih poti. 

ki delujejo na šolah) in tudi takrat se 
je izkazalo, da s takimi akcijami velja 
nadaljevati. 
Preko RKS poteka tudi humanitarna 
akcija »Nikoli sami«. Iz. sredstev, ki se 
zbirajo na republiškem nivoju, je bilo 
osmim otrokom iz naše obcme 
odobreno plačilo zimskega letovanja 
na Debelem rtiču, 32 starejših 
občanov pa je prejelo prehrambene 
in darilne pakete. Občani se na 
dobrodelne akcije odzovejo vsako 
leto v večjem številu, kar je zelo 
optimistično. Zal pa je tudi tistih, ki 
pomoč potrebujejo, vedno več. 

/.a konec naj opozorim na odnos, 
odprtost, odgovornost, pomoč, 
poslušanje, prijaznost, skrb, sode 
lovanje, načrtovanje, potrpežljl 
vost. To so vrednote, sposobnosti 
in vrline, ki jih imajo tisti, ki znajo 
skrbeti za druge. Vsi tisti, ki kakor 
koli prostovoljno delujejo v takih 
in podobnih organizacijah, kol je 
Rdeči križ ali sodelujejo v akcijah, 
dajejo pozitiven zgled in vlivajo 
optimizem tistim, ki so pomoči 
potrebni. 

Karmen <)sredka> 

N a sej i O S t u d i o d e n a r j u 

Novi zavezanci za 
davek 

Po novem bomo občani plačevali 
nadomestilo za uporabo stavbnega 
zemljišča (NUSZ) tudi od zemljišč, 
ki so po prostorsko izvedbenem 
načrtu (zazidalnem, ureditvenem 
ali lokacijskem načrtu) določena 
za gradnjo. Z obdavčitvijo želijo na 
občini povečati promet s stavbnimi 
zemljišči in bolj zapolniti za 
gradnjo namenjena zemljišča. 
Hkrati so občinski svetniki na 
marčevski seji plačevanja NUSZ 
oprostili prostore, ki se uporabljajo 
za potrebe Rdečega križa, Karitasa, 
gasilcev in drugih podobnih orga
nizacij ter za potrebe dejavnosti, ki 
se financirajo iz občinskega prora
čuna (šole, vrtci, knjižnice, dru
štva). 

NUSZ sicer plačujemo vsi občani, a 
različno glede na to. koliko je v 
posameznih KS urejena infrastru
ktura. Prihodki od NUSZ so lani v 
proračun prinesli 118 mio sit, letos 
pa jih bo okoli 95 mio sit. 
Zavezanci za plačilo komunalnega 
prispevka so tudi lastniki že 
zgrajenih objektov, če se območje 
opremlja z novo ali dopolnjuje 
obstoječo komunalno opremo. 
Tako so svetniki na marčevskem 
zasedanju potrdili, da bodo 
uporabniki meteorne in fekalne 

kanalizacije na Rovtarskl, dokon
čane lansko jesen, prispevali 15 % 
investicije, kar za vsakega znaša 
75.450 sit, uporabniki vodovoda 
Medvedje Brdo-Rovtarske Žibrše pa 
bodo plačali po 261.960 sit (20 % 
investicije). Pri letošnji posodobitvi 
cest v KS-ih se bodo stroški razdelili 
na vse hiše, ki gravitirajo na 
določeno cesto. Upoštevali bodo 
dva kriterija: prvi je prispevna 
stopnja v višini 20 % od vrednosti 
pogodbenih del, drugi pa mini 
malni znesek, ki je 170.000 sit. 
V občinski proračun bo najbrž 
priteklo še nekaj manj kot 5 
milijonov, ki jih bo Občina dobila z 
odprodajo 1200-tih delnic SKB 
Ljubljana. Namenili jih bodo za 
investicije. 

Svetniki so na zadnji seji na hitro 
sprejeli tudi sklep o financiranju 
političnih strank - tistih, ki so na 
zadnjih volitvah v Občinski svet 
kandidirale kandidate (-tke). 
Proračunska sredstva se delijo 
sorazmerno številu glasov volilcev-
stranki se sme dodeliti največ 30 sit 
na glas volilca. Sklep OS iz leta 
1999 je namreč dovoljeval višja 
sredstva na pridobljeni glas. 

Petra Trček 

(Pre)visoka amortizacija 
Na zadnjem zasedanju OS je direktorJP Komunalno podjetje 
Logatec Igor Petek logaškim svetnikom predstavil zaključno 

poročilo podjetja za leto 2000, s katerim pa le ti niso bili 
popolnoma zadovoljni. Boris Hodnik, LDS je opozoril na 

izredno visoko razliko v stroških amortizacije v letu 2000 v 
primerjavi /. letom poprej, pri tem pa je realizacija prihodkov 

iz. prodaje celo nekoliko nižja kot leta 1999. 

Hodnik meni, da ne bi smeli 
sredstva iz amortizacije porabljati 
za tako velike investicije, kot je 
obnova vodovodnega sistema. 
Znano je, da je del cevovoda ali 
zdravstveno oporečen ali pa so cevi 
dotrajane. Direktor Petek je nekoč 
izjavil, da bi se investicija v obnovo 
sistema lahko pokrila v 12-ih do 
15 ih letih iz naslova amortizacije 
podjetja. Nasprotno pa je Hodnik 
mnenja, da je ta doba predolga: 
stalne okvare sistema predstavljajo 
strošek zase, zato bi ga bilo 
smiselno obnoviti v 5 ih, b i h letih. 
Lastna sredstva Komunalnega 
podjetja za to ne bi zadostovala: del 
denarja bi verjetno lahko prispeval 
občinski proračun, za del sredstev 
pa bi se podjetje zadolžilo. Po daljši 
razpravi so svetniki, ki z 
obrazložitvijo Petka niso bili 
zadovoljni, od njega zahtevali 
pisno obrazložitev dveh najbolj 

spornih stvari: zakaj je odstopanje 
v amortizaciji tako veliko ter zakaj 
je upadel čisti prihodek iz prodaje. 
Tudi s planom in finančnim 
načrtom KP Logatec za letošnje leto 
se svetniki niso kar tako strinjali. 
V Komunalnem podjetju morajo 
ločiti prihodke od vodarine od 
tistih za priključnlno. Leta namreč 
skupaj s števčnino predstavlja 
fiksni strošek. 

Na seji je bilo slišali tudi predlog, da 
bi na računih za komunalo izpiso 
vali stanje vodnega števca, urediti 
pa morajo tudi najem smetiščnih 
posod. Po besedah direktorja Petka 
naj bi jih odplačevali še kakšni dve 
leti. 
Svetniki bodo razpravo o poročilu 
in načrtih Komunalnega podjetja 
nadaljevali na naslednji seji, ko 
bodo znam tudi odgovori dire 
ktorja komunale. 

Petra Trček 

Govedorejska poroka 
Nu luiistični kmo!i|i Sinkovc na Medvedjem Brdu se |C koner mimo /bralo km 50 ic|cev govedi i/ 
celotne občine logutei. Rti/log srečanja je bil občni zbor, na kuferom sta se govedorejsko društvo 
logutoc in govedorejsko društvo Rovtc /družila v novo enotno društvo. Re|ci govedi bodo tako 
močnejši in učinkovitejši v prizadevanju za nupiedek in razvoj govedoreje. 
Glavnu vsebina sprejetega programu dela je izobraževanje, zuvzemonjc za Jim boljše proizvodno 
tozultale in doseganje primerne cene. V ta namen bo podobno aktivno vplivati nu selekcijo in 
odbiio bikov z visoko plemensko vrednostjo za proizvodnjo mleka in prire|o meso. Zaradi 
določanja tržnih cen, ki naj bi omogočale rejcem govedi pokrivanje stroškov in ineživetje, se bo 
potrebno aktivno vključevati v različna pogajanja in dogovaranja / zodiugami m mlekarnami. 
Zelo pomembno pa bo tudi delo na področju promocije zdravega mesa in mleko iz okol|a, ki je še 
vedno čisto in prijazno. Želimo si, du bi omenjeno društvo zaživelo, se številčno okrepilo in 
postalo močno kot Martin Krpan. 

Roman Rupnik 

I z b r a l i R a d i o 

B r e ž i c e 

Potem, ko je januarja Občinski 
svet sklenil , da Občina Logatec 
odproda Notranjski radio, 
d.o.o., so svetniki na marčevski 
seji potrdi l i , da bo novi 
(80-odstotni) lastnik radia 
Radio Brežice z drugimi pravni
mi osebami. 
Izmed sedmih ponudb (dve sta 
bi l i nepopolni ) je komisi ja 
izbrala - najboljšega. 

Dosedanji zakupnik NTR. d.o.o. 
Bojan Leskovec je sprva uveljav
ljal predkupno pravico, a si je 
nato premislil, po novem pa bo 
prevzel funkcijo odgovornega 
urednika. 
Občina Logatec še vedno ostaja 
20 odstotni lastnik radia. Radio 
Brežice pa bo za svoj delež odštel 
8 mio sit. Pogodba med Občino in 
novim večinskim lastnikom bo 
morala upoštevati pogoje, ki so 
jih svetniki postavili na januar
skem zasedanju; med drugim bo 
radio moral izpolnjevati zahteve 
po lokalnem informiranju doma
čega prebivalstva, /pet/ 
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Aprila so v dvorani Narodnega 
doma potekala obnovitvena dela. 
Občina je namreč iz dvorane 
Slovenske filharmonije v Ljublja
ni pridobila oblazinjene sedeže, s 
katerimi so zamenjali stare, 
škripajoče in nič kaj udobne stole 
v veliki dvorani. Pred zamenjavo 
so obnovili tudi tla v dvorani in 
pobarvali stene, s tem pa ustvarili 
mnogo prijetnejši ambient. 
Dvorana po novem sprejme v 
parterju približno 250 obiskoval
cev. Prvi je v prenovljeni dvorani 
28. aprila nastopil Pihalni orke
ster Logatec, ki je pod vodstvom 
dirigenta M. Grdadolnika odigral 
letni koncert, /bn/ 

V E M .*) 
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Z A H V A L A 

V zimskih mesecih je časopis 
Nedeljski dnevnik organiziral 
akcijo izbiranja najpopular 
nejšega gasilca v Sloveniji, 
V začetku akcije je bilo na listi 
okoli Lso kandidatov za NAJ 
GASILCA NEDELJSKEGA 2001 in 
med njimi se je pojavilo tudi moje 
ime. Ob zaključku akcije, torej v 
finalu, pa sem bila uvrščena na S, 
mesto. 
Zahvaljujem se predlagatelju, 
gospodu Francu Brusu iz Horjula, 
ni vsem, ki sli' v času akcije 
zbirali glasovnice in glasovali 
zame. 
Širša slovenska javnost je tako 
izvedela, da v Logatcu delujejo 
pndm in zavzeti prostovoljni ga 
silci. 

Vsem, ki ste glasovali, najlepša 
hvala. 

Marinka II RK < / MPRl 



utrip krajevne skupnosti 

Kjer so dobri ljudje doma 
"V Logatcu sem pobral štoparja. Ko sem ga odložil pred gostilno v Rovtah, je bil zelo začuden in ni mogel verjeti, da je res v Rovtah. Kraj si je namreč predstavljal kot nekaj zanemarjenih 
kmetij, raztresenih sem in tja, ljudi pa kot "rovtarje", mi je aprilskega dne, ko so sončni žarki sušili razmočeno zemljo, pripovedoval Anton Treven s Praprotnega Brda. Verjamem, da so 
Rovte presenetile še marsikoga, ki je le po imenu sklepal o podobi kraja. Pa se je uštel. Rovte, središče istoimenske krajevne skupnosti, so prijeten kraj. Z balkonov in okenskih polic 
obiskovalce spomladi in poleti pozdravi cvetje, ljudje pa jih bodo kadar koli sprejeli s prijaznim nasmehom. In Rovte niso nikakršne "rovte", pač pa kraj, ki se hitro razvija, na kar že 

opozarjajo določene težave: morda je najbolj pereča ta, da vrtec ne more več sprejeti vseh otrok. 

Življenje v Rovtah ni bilo od 
nekdaj tako lepo in tudi krajani 
niso bili vedno tako zadovoljni. 
"Po vojni naš kraj ni bil dobro 
zapisan pri tedanji oblasti iz 
znanih razlogov. Krajani tja do 
leta 1960 niso dobili dovoljenja za 
gradnjo stanovanjskih hiš, tudi se 
niso mogli zaposliti v domačem 

Slavko Šinkovec starejši iz Rovt, 
nekdanji predsednik Sveta KS 
Rovte se spominja, kako zelo so 
si želeli, da bi v Rovtah dobili 
proizvodni obrat, v katerem bi se 
lahko zaposlili domačini. Ker 
niso in niso odnehali, so dosegli, 
da je obrat odprla Alpina iz 
Zirov. 

kraju," mi je razlagal Slavko 
Šinkovec starejši, pred leti 
predsednik Sveta KS Rovte. 
Pa ima vsaka stvar tudi dobre 
strani. 
Morda so ravno zaradi tega danes 
Rovte tako lep kraj. I.Judje so 
solidarni, vedno pripravljeni pri
skočiti na pomoč, tudi finančno, 
kar dobre ve tajnik župnijske 

zgradili Dom krajanov... Dobrodošla 
je bila tudi bencinska črpalka, še 
posebno kmetom, ki so morali prej 
gorivo shranjevati doma, kar je bilo 
zelo neprijetno in tudi nevarno. 
V KS Rovte je še precej takšnih, ki 
svoj kruh služijo samo ali tudi s 
kmetovanjem. Ivanka in Janez 
Jurca iz Rovt že celo življenje 
delata na kmetiji. Skrbeti za 40 glav 
živine in 26 hektarov lastne zemlje ni 
mačji kašelj. Sadovi njunega dela so 
dobro vidni: vzorno urejena hiša in 
gospodarska poslopja (nekaj name
ravata še prenoviti), lepa okolica. 
Gospodar Janez si ne more predsta
vljati, kako bi v današnjih časih 
uspela zgraditi takšno kmetijo. Še 
včasih je bilo težko: precej denarja je 
zaslužil, ko je po končani vojaški 
obveznosti vozil tovornjak ter s 
konjem in nato s traktorjem, ko so 
bile zime še prave, plužil sneg. Veliko 
denarja je prinesel tudi les: še v časih, 
ko ga Rovtarji niso smeli prodajati 
zrezanega, so hlode žagali ponoči in 
jih pred jutrom že odpeljali. 

V E M 
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Hieronim Kavčič z Godobova na Petkovcu, prijatelji mu pravijo Ronko, 
pogreša boljši urnik avtobusnih prevozov, še posebno za šolarje; zdi se mu, 
da so dijaki in študentje zapostavljeni tudi pri dodeljevanju štipendij. Želi si 
tudi, da bi bil sprejem TV signala boljši: to pa je težava tudi drugih delov KS, 
zato so se pred časom že pogovarjali o napeljavi kabelske televizije: na 
anketo KS o kabelski TV se je odzvalo 20 % vprašanih. 

Karitas v Rovtah, Hieronim 
Kavčič. S skupnimi močmi so 
med drugim obnovili ostrešje na 
hiši v Drežniških Ravnah in 
finančno pomagali trem druži
nam iz plazovilega območja Log 
pod Mangartom. Pomagajo pa si 
seveda tudi med sebo. Gospod 
Kavčič mi je rekel, naj zapišem, da 
so Rovtarji res dobri ljudje in da je 
hvaležen vsem, ki kakor koli 
pomagajo sočloveku v stiski. 
60 ta leta so bila prelomnica za 
kraj, ki se je, se posebno po letu 
1080, začel vedno bolj razvijati. 
Zene m dekleta so se lahko 
zaposlile v obratu AJpine v 
domačem kraju, s prispevki 
krajanov so obnovili električno 
omrežje, asfaltirali nekaj cest. 

Ivanka in Janez Jurca iz Rovt. Janez Jurco si že več kot 30 let vsak dan zjutraj 
zapisuje stvari, ki se mu dogajajo. V dnevnik zabeleži, kakšno je bilo tisti dan 
vreme, kaj je delal on in kaj domači. Hkrati vodi podatke o prihodkih in 
izdatkih, posebej pa si zapisuje večje stvari, ki jih opravijo na kmetiji: kdaj 
peljejo živino na pašo, kaj kupujejo, gradijo ... 

Ni vode, asfalta... 
KS Rovte je po obsegu druga največja 
v miši občini, po številu prebivalcev 
pa tretja. Poleg kraja Rovte spadajo v 
to KS še zaselki Praprotno Brdo, 
Petkovec, Kurja vas, Podpesek in 
številni drugi. 
Ko sem že trikrat napačno zavila, me 
je pot končno pripeljala k Antonu 
Trevnu na Praprotno Brdo. 
Sprejel me je ves nasmejan in mi ni 
zameril zamude. Ravno je kuhal 
kosilo; ne dolgo nazaj ga je zapustila 
življenjska sopotnica in sedaj sam 
skrbi za 25 glav živine in gospodinji. 
No, pomaga mu mlajši sin. ki je še 
doma, a je čez dan zaposlen. Gospod 
Anton se skozi življenje prebija z 
optimizmom. Všeč mu je življenje na 
Praprotnem Brdu, kjer se s sosedi 
dobro razumejo in so si v pomoč. 
Zaselek šteje le 18 hišnih številk; tu 
sta le dve kmetiji. "Včasih jih je bilo 
veliko več; mladi gredo stran, saj 
neveste ponavadi nočejo na nekoliko 
odmaknjene kmetije," meni Treven. 
A ni vse tako črno. saj sem na svojih 
"stranpoteh" videla nekaj novih hiš. 
Jih je pa še vedno premalo, da bi 
uredili vodovod. Gospod Treven si 
želi. da bi bile ceste na Brdu 
asfaltirane: "Tri leta se že pogajamo, 
a nam nikakor ne uspe." 

Mladi zelo aktivni 
S prostorom v šoli v Rovtah zaenkrat 
še nimajo prevelikih težav. Z vrtcem 
je nekoliko drugače. Ker se Rovte ves 
čas razvijajo, mladi ostajajo doma in 
število novorojenih otrok je vsako 
leto močno nad slovenskim 
povprečjem. Letos so v vrtcu prejeli 
41 prošenj, prostora imajo le za pet 
otrok. KS in Občina pospešeno iščeta 
rešitev. 
Mladi in tisti malo starejši so v KS 
Rovte zelo aktivni. Kar 40 krajanov 
sodeluje v Kulturnem društvu, 
občasno še veliko več, pravi 
predsednik KD Rovte, Beno 
Marolt. Pevci dveh zborov, lutkarji 
ter igralci v dramski skupini 
Rovtarjem popestrijo marsikateri 
večer. 

Franc Brenčič s Petkovca. Fant iz Podlipe se je 1 954-ega priženil na petkovško 
kmetijo. Od očeta je podedoval kolarsko spretnost in vse do pred kratkim 
izdeloval in popravljal izdelke kolarske obrti: vozove, kočije, zapravljivčke ... 
"Vedno sem delal z veseljem in ne za denar," pravi, "in ljudje so vedno 
pohvalili moje delo." Se pred letom dni je za naročnika iz Hrvaške naredil 
orjaško mlinsko kolo (na fotografiji), težko cele tri tone. Bolezen ga je pložila v 
posteljo, a si želi, da bi lahko dokončal kočijo, ki ga čaka v delavnici. 

Asfalta si želijo povsod v KS Rovte. 
Tudi na čisto drugi strani, na cesti 
proti Logatcu, v zaselku Petkovec. 
Jezijo se nad prahom, ki se ob sušnih 
poletnih dneh dviguje in se zajeda v 
vse pore. Marjan Brenčič s 
Petkovca meni. da sploh niso 
enakovredni občani, saj morajo še 
vedno sami poskrbeti za vodo, ravno 
tako sami plužijo več kot polovico 
cest. "Petkovčani smo složni med 
seboj; skoraj ves denar za asfaltiranje 
ceste smo že zbrali, dogovarjali smo 
se že z Občino, a je vse skupaj padlo v 
vodo," pravi Marjan, gospodar 
kmetije, ki )i po domače rečejo 
Pr Kočar. Njegov oče Franc Brenčič 
je bil kolar, znan daleč naokoli. Sin 
očetove obrti ni prevzel, sprva je kot 
avtomehanik popravljal jeklene 
"kočije", sedaj izdeluje hidravlične 
cevi. In dela na kmetiji, seveda.Je pa, 
tako kot oče, rad penkal, potrkaval 
cerkvene zvonove. Zelo rada penka 
tudi Urška, hči Marjana in njegove 
žene Silve. Urška hodi v 7. razred OŠ 
Rovte. 

Sedaj skupaj z Društvom kmečkih 
žena oživljajo nekoč tradicionalno 
prireditev Petje na vasi. 'Tudi 
športniki ne lenarijo. Drugič letos 
organizirajo občinsko ligo v malem 
nogometu, kolesarsko pot na Vrh Sv. 
Treh Kraljev (zagnani kolesarji so jih 
lani nekoliko "vrgli iz tira", odziv na 
akcijo je bil veliko večji od 
pričakovanega) in še marsikaj. Še 
sreča, da so predlani obnovili igrišče 
na Kovku. 

Marko Logar, predsednik Špor
tnega društva Kovk Rovte. Pred
lani je ŠD ob pomoči KS in s pro
stovoljnim delom številnih kraja
nov uspelo obnoviti športno igri
šče na Kovku. Le-to je sedaj po
stalo priljubljeno zbirališče mla
dih. 

Za prihodnost Rovt se res ni bati. 
Kraj se razvija, mladi radi živijo v 
njem, ostajajo, si ustvarijo dru
žino ... Vsi krajani se trudijo, da bi 
bilo življenje v KS čim lepše. In 
občinska oblast ima za njih več 
posluha, kot ga je imela po vojni, 
kar pomeni, da bodo počasi (kot 
pač v vseh KS) le dobili prepo-
trebno infratrukturo. Za obisko
valca pa je v Rovtah prijetno že 
sedaj. Nekateri se zvečer radi 
odpravijo v edino diskoteko v naši 
občini, drugi si Krajevno skupnost 
Rovte ogledajo raje podnevi, peš 
ali s kolesa. In nihče ne dvomi, da 
so Rovtarji dobri in prijazni ljudje. 

Petra Trček 

Rado Dolenc, predsednik Sveta 
KS Rovte. Veliko stvari so krajani 
uredili sami. Si pa vsi želijo več 
kilometrov asfaltnih cest, vodo
vod, urejeno kanalizacijo, otro
ško varstvo za vse ... 

Anton Treven s Praprotnega Brda. Čeprav so ceste v zaselku makadamske, 
zadnje zime nimajo težav s pluženjem. Gospod Anton se spominja zime leta 
1970, ko je bilo snega, da se skozi okno ni videlo. Tri dni je potreboval, da je 
prišel do zdravnika no Vrhniki, zamete pa so razbili šele buldožerji. 

Rovte so prijeten kraj, Rovtarii pa brihtni ljudje. Zakaj, nam je razložil Hieronim 
Kavčič: "Ko so ljudje prihajali v Logatec, so videli smerokaz z napisom Rovte. 
Tisti, ki niso znali brati, so ostali, tisti, pa, ki so napis prebrali, so odšli proti 
Rovtam." 
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Amfiteater na Vrhu 
' s s / / / / 

Športno-kulturno društvo Vrh Sv. Trije Kralji tik ob podružnični 
osnovni šoli gradi gledališče na prostem (amfiteater), v katerem bo 
prostora kar za 1000 gledalcev. Prvič ga bodo uporabili za gledališko 
predstavo, ki jo pripravljajo ob 25. obletnici delovanja društva. 

/Tekst in foto: F. B/ 

Opozorilni radar v Logatcu 
4. in 5. aprila ste lahko na magistralni cesti skozi Logatec 
opazili tablo s svetlobnim napisom, ki vas je opozarjala na 
hitrost vožnje. 

Mnogi med vami ste gotovo pomislili, da je to radar, pa ni bil. Po 
Sloveniji je namreč v tistih dneh potekala akcija Opozorilni radar in 
tako smo to napravo za dva dneva dobili tudi v Logatec. V tem času je bil 
radar postavljen na kar nekaj izpostavljenih mestih in sicer v Blekovi 
vasi, Gornjem Logatcu pred gasilnim domom, na Kalcah, pred VVZ 
Kurirček, na priključku z Jačko, na Tržaški pri Valkartonu, na 
Rovtarski, v Hotedršici pred gasilnim domom in na avtobusni postaji ter 
v Lazah. Analiza podatkov je pokazala, da domačini vozijo večinoma po 
omejitvah, tisti, ki radi prekoračijo hitrost, pa so predvsem iz sosednjih 
občin. 
Naprava je namenjena predvsem preprečevanju prehitre vožnje kot 
element psihološkega pritiska na voznike ter za dodatno učinkovito 
označevanje območij, kjer velja omejitev hitrosti zaradi večje varnosti 
pešcev. 
Glede na različne omejitve na posameznih odsekih cest v Logatcu, bi, če 
bi se kdaj v naši občini odločili za nakup tega radarja, pripomogli do 
večje samokontrole in osveščenosti voznikov, kar bi zagotovo 
pripomoglo k večji varnosti v prometu v naši občini. 

Katarina Cilk 

Nova s t r e h a n a m l i n u 

Tomažinov mlin v Hotedršici je dobil novo podobo. Obnovili so ostrešje 
in zamenjali kritino. Kot je povedal lastnik tega edinstvenega 
tehničnega spomenika, je delo strokovno opravil g. Štefan Petrovčič. 
Investicijo, ki je veljala približno 2,2 milijona tolarjev, so finančno 
podprli: lastnik. Obema Logatec in Ministrstvo za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano. 
Upravičeno lahko upamo, da se bo obnova nadaljevala. Prav bi bilo, da 
Isteničevim priskoči na pomoč že sedaj zelo dejavno Kulturno 
turistično društvo Hotedršica, S. Nagode 

Pevci MePZ PEVSKEGA DRUŠTVA LOGATEC se zahvaljujejo vsem 
sponzorjem, ki so na kakršen koli način pomagali pri organizaciji koncerta 
SIMFONIČNEGA ORKESTRA ĐOTTIKON iz Švice, 20. aprila 2001, v cerkvi 
sv. Nikolaja v Logatcu in 21. aprila 2001, v cerkvi sv. Pavla na Vrhniki. 

Sponzorji: 
Občina Logatec, Valkatton, Telekom, Intervvolf, d.o.o., Impax, d.o.o., Zveza kulturnih 
dtuštev logatec, NTR, 10 JSKD Logatec, Neting, d.o.o., Gostišče Baton, KGZ Logatec, VVolpi 
Zelenica, UMM, d.o.o., Vika Mesec, Naklo, d.o.o. Logatec, Brus Srečko -železokrivstvo, 
Šušteršič Andrej, d.o.o., Transak R.uteri, Jeršin Bojan, Logatec, Okrepčevalnico Zvonček, 
Petrovčič Stane - Svežino, d.o.o., Trgovina Ajda na Pavšičevi, Rupnik Rojko RA-RU, Mizarstvo 
Nagode Logatec, Marinšek Vinko, Urarstvo, Stara cesto 10, Pelis Boženn, Logatec, PUB 
CLUB, Tkalec Danilo, s.p., Notranjsko 14, Mali, d.o.o., Logatec, Sloščičorno Kljukec, 
Slaščičarno Pri sladoledorju, Trgovina Brezo, Trgovina Martinko, Zlatarno Aurum, Logotec, 
Foto Sonja, Pekoma Cigole, Petkovšek Niko, Logotec, Pekarna Vrhnika, Sadje-relenjova 
Banuš, s.p., Kržič - žganjekuhn Vrhnika, Ivan Verbič, Logatec, Seljak Andrej, Logatec, OŠ" 8 
talcev, Logatec, Glasbeno šola Logatec, Župnija Logatec, Komunalno podjetje Logatec, 
SUME tonski studio in snemolec LEP o Primož Godina. Vsem sponzorjem čestitamo 1. maju, 
prazniku dela. Upravni odbor Pevskega društva Logotec 

Javno delati? 
Mesec maj je mesec mladosti, skozi katero se mladi prebijejo 

tako in drugače. Po šoli pride na vrsto zaposlitev in tu se 
mnogokrat zatakne. Ena od začasnih rešitev je vključitev v 

program javnih del. 

Javna dela so lokalni ali državni zaposlitveni programi, ki so namenjeni 
vzpodbujanju razvoja novih delovnih mest in ohranitvi ali razvoju 
delovnih sposobnosti brezposelne osebe. Javna dela se izvajajo na 
različnih področjih. To so socialno varstvo in zdravstvo, izobraževanje, 
šport, kultura, turizem, razvoj, urejanje okolja, ekologija, gradbeništvo, 
odpravljanje naravnih nesreč, kmetijstvo in gozdarstvo, promet in 
zveze, dejavnosti uprave, predelovalne dejavnosti in druge javne, 
skupne in osebne storitve. 
V javno delo so brezposelne osebe lahko vključene največ eno leto. 
Vključitev se lahko izjemoma tudi podaljša, če je to smiselno in v skladu 
z zaposlitvenimi načrti brezposelne osebe. 
Trenutno imamo v Logatcu štiri mlade do 30 let, ki delajo preko javnih 
del. Delajo v knjižnici, na področju turizma, komunale (urejanje vrtov) 
in v smučarsko tekaškem klubu. Ti mladi imajo tudi zelo različno 
stopnjo izobrazbe, od I. pa do V. stopnje. 
Vključitev v javna dela je ena od možnosti, ki jo mladim, ki ne najdejo 
zaposlitve, ponuja država in je zanimiva tako za iskalce zaposlitve kot 
tudi za podjetja in ustanove, ki tako delo potrebujejo. 

Katarina Čuk 

Podpora iz Idrije 
Odzvali smo se povabilu idrijskega župana in obiskali sejo 

Občinskega sveta v Idriji. Med drugim so svetniki razpravljali 
o zazidalnem načrtu IG Godov ič, s katerim bodo uredili 

zemljišča (znanih lastnikov), ki niso v denacionalizacijskeni 
postopku. 

Ob tej priliki je Logaške novice pohvalil tudi direktor idrijske 
Občinske uprave, Zdravko Klemen ki meni, da so Logaške 
novice primer dobrega lokalnega časopisa. Načelno sicer menim, da za 
časopis, ki je namenjen predvsem informiranju občanov o dogodkih v 
lokalni skupnosti, odločitev, da gre na naročnino, ni najbolj posrečena. 
Prepričan sem, da boste dobili dovolj naročnikov, a vseeno menim, da 
bi moral biti časopis brezplačno dostopen vsem. Bom pa sam zagotovo 
piv i naročnik Logaških novic, saj /. njimi ohranjam stik z dogajanjem v 
logaški občin (g. Klemen |e bil pred leti direktor občinske uprave v 
Logatcu, op. a.). V Idriji In Cerknem vsa gospodlnsjtva brezplačno 
prejemalo časopis ABC. ki je sicer v zasebnih rokah, a ima Občina Idrija 
v njem zakupljenih nekaj strani, na katerih objavlja določene 
Informacije (v zadnjem času kultura, sport, aktualni dogodki I." 
Ne moremo drugače, kol da se glede naročniškega razmerja ne bi 
strinjali z g. Klemenom, a upamo, da smo vam v tej številki dovolj jasno 
razložili, zakaj smo se odločili za ta korak, /pet/ 

— ^m^*. i^V mmm r̂iMI M n a i n t e r n e t u 
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Ocenili škodo 
na polju 
Komisija za oceno škode po 
poplavi je ugotovila, da je 
jesensko-zimska poplava 
katastrofalno prizadela ob
delovalne površine na Pla
ninskem polju. V popisu so 
zajeli le kmete, ki imajo 
zemljišča na polju in vzre-
jajo živino - v Lazah je ta
kšnih 19, v Jakovici 13, nič 
bolje pa je niso odnesli 
kmetje iz Grčarevca. 

Komisija je ocenila, da bi 
Občina morala Davčni upravi 
predlagati, naj prizadete kmete 
za več let oprosti plačila 
davčnih obveznosti, sama 
Občina pa bi jim lahko 
pomagala z nakupom semena 
trav in gnojil. Rušna je na 
prizadetih mestih v povprečju 
75 % propadla (ponekod celo 
popolnoma), kar v letošnjem 
letu pomeni bistveno manjši 
pridelek. 
Ob dolgotrajni popolavi so se 
tudi poljske poti spremenile v 
blato; ob pomoči KS jih bodo 
popravili prebivalci na že 
tradicionalnih delovnih akci
jah. Je pa voda načela tudi 
občinsko cesto Laze-Planina; 
betonsko ograjo, ki z obeh 
strani zadržuje nasip, na 
katerem je cesta, vleče narazen. 
Vidne vdore ob asfaltu nasipa 
KS, a bo treba razmišljati o 
sanaciji ceste, preden se bo čisto 
posedla, /pet/ 

O s v e t l j e n a c e r k e v 

V o d a j e , 

d o v o l j e n j a n i 

Vaščani Grčarevca so oktobra 
1009 namenu predali nov 
vodovod, ki pa še vedno nima 
urejene vse dokumentacije. 
Vaščani plačujejo vodo in vse 
stroške, občina Logatec pa čaka, 
da jim bo država (končno) 
podelila koncesijo za izkoriščanje 
vodnih virov iz tal na tem 
območju, na osnovi katere bodo 
lahko zaprosili za uporabno 
dovoljenje. Vaščani tako, po 
besedah direktorja KP Logatec, 
vodo uporabljajo na lastno odgo
vornost, kar pa verjetno ni 
logaška posebnost, saj tudi šte
vilni drugi vodovodi po Sloveniji 
čakajo na koncesije z Ministrstva 
za okolje in prostor, /pet/ 

Že pred leti so prizadevni 
Medvejci brez pomoči občine 
vzorno uredili pokopališče in 
prekrili podružnično cerkev sv. 
Katarine na Medvedjem Brdu. 
Za belo nedeljo pa so cerkev še 
osvetlili. Na delovni akciji so 
prostovoljno sodelovali krajani, 
na pomoč je priskočila tudi 
krajevna skupnost. Znatni del 
sredtev pa so prispevali 
donatorji, ki želijo ostati neime
novani. 

Tekst in foto: F. Bogataj 

Otroci v varstvo 
- vendar KAM? 
WZ Kurirček, enota Rovte 
premajhen. Enainštirideset 
prošenj, ugodili pa bodo la
hko le petini novincem. 

Kapacitete vrtca v Rovtah namreč 
več otrok ne dovoljujejo. Ostalih 
šestintrideset otrok bo tako še 
naprej čakalo v vrsti... Do takrat 
pa bodo v varstvu, najbrž pri 
bljižnjih sorodnikih. 
Pobudnica za čim prejšno rešitev 
nastale problematike je Ivica 
Merlak. ki je kot svetnica na eni 
od sej Občinskega sveta županu 
tudi zastavila vprašanje varstva 
otrok v Rovtah in tako svetnike 
opozorila na težave, s katerimi se 
srečujejo rovtarske družine, V 
roku enega meseca naj bi se 
nadaljna usoda vrtca in otrok 
odločila. 
Kakšna bo, dolgoročna, kratko
ročna, bo to morda vrtec na novi 
lokaciji, je odvisno od občine in 
proračuna. /Ajda Žižek/ 

V E M 

V e Č i 

i I 

Obisk vojnega muzeja 

Po rednem mesečnem uredniškem sestanku smo sodelavci Logaških 
novic obiskali Vojni muzej v Logatcu, kjer smo tri ure podoživ Ijali vojno 
zgodovino Slovencev od prazgodovine pa do zadnje vojne za 
samostojno Slovenijo leta 1991, 
Gospod Janez J. Svajncer nam |e opisal dogajanja na slovenskem 
ozemljil, posebej se vojno za osamosvojitev, ki nam je najbližja. Zbirka 
iz te vojne je edina V slovenskih muzejih, zato jO obiskujejo tako 
posamezniki kot tudi delegacije, ki prihajajo Iz vse Slovenije In tudi 
tujine. Vojni muzej si zasluži več obiskovalcev in pozornosti. Tudi to je 
turizem! 
Čudovito, nepozabno In poučno je bilo! 
Obiščite muzej tudi vi. morda 18, maja, ko je svetovni dan muzejev, 

loteSelšeh 

http://www.mali.si
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Nismo boljši ali slabši, 
smo drugačni 

Miklavžev vrtec - župnijski vrtec Logatec je prvi zasebni vrtec v Sloveniji z državno 
koncesijo. Ustanovljen je bil leta 1996 na pobudo župnika Toneta Kompareja. V teh dneh 

bodo proslavili 10-letnico delovanja. 

Ravnateljica vrtca, Mirjani 
Šprohar, je povedala, da je bil 
vrtec sprva registriran kot Vrtec 
Karitas. Le-to pa je pri starših 
vzbudilo prepričanje, da je vrtec 
humanitarna, dobrodelna ustano
va, zato so imeli veliko težav s 
starši pri plačevanju oskrbnine. 
Sklenili so, da vrtec preimenujejo v 
Miklavžev vrtec, saj je sv. Nikolaj 
zaščitnik župnije v Dol, Logatcu, 
Miklavž pa kot dobrotnik vzbuja 
simpatijo pri otrocih. 

Miklavžev vrtec vsak dan pod svoje 
okrilje sprejme 83 otrok; prošenj je 
sicer veliko več, toda takšne so 
trenutno zmogljivosti. Kljub temu 
da je tO katoliški vrtec, pa so vanj 
vključeni tudi otroci drugih 
veroizpovedi. Otrok namreč ne 
izbirajo glede na versko 
pripadnost, vsak ima možnost, da 
vključi otroka v vrtec; staršem le 
pred vpisom razložijo, kdo je 
ustanovitelj in po kakšnih prin
cipih in programih vrtec deluje. 
Verouka v vrtcu nimajo, saj se 
koncesija podeli le tistim, ki ue 
izvajajo nobene konfesionalne 
dejavnosti. Tudi ustanovitelj, Tone 
Kompare, je bil mnenja, da vrtec ni 

ustanovil zato, da bi prek njega 
razširjal nauk krščanstva, temveč da 
bi pomagal mladim družinam. Do 
letos so se morali tudi odločiti, ali 
bodo izvajali državni ali zasebni 
program, (le bi imeli zasebni pro
gram, ne bi dobili 100 % koncesije. 
Tako bi imeli premalo sredstev in bi 
morali zvišati oskrbnino. Tega pa 
niso želeli. Zato so se odločili, da 
sprejmejo državni program. 
Program je tako enak, nianse v 
izvajanju pa so seveda različne. 
Ravnateljica pravi, da imajo npr. t. i. 
duhovne minutke: 'Otroci npr. 
položijo roko na srce in pomislijo 
na ljudi, ki jih imajo radi, 
obiščejo cerkev in se na ta način 
povezujejo z župnijo, spoznavajo 
sakralno umetnost ...« Otroci 
imajo tudi možnost, da se vključijo v 
dodatne dejavnosti: letovanje, 
zimovanje, plesne urice, kulinarični 
krožek, pevski zbor ... Vsaka 
vzgojiteljica s svojimi talenti na svoj 
način popestri program. 
Vse to - že deset let. Svoj jubilej bodo 
zaznamovali s proslavo. IS. maja, v 
Narodnem domu. Povabili bodo 
ustanovitelja; prvo generacijo otrok, 
ki je obiskovala njihov vrtec; pred
stavnike cerkve, občine, starše... 

Načrtov in želja pa je tudi za v 
prihodnje še veliko. »'Mimo si, 
da bi še naprej tako dobro 
sodelovali z WZ Kurirček in da 
bi imeli tudi v prihodnje 
podporo občine - da bi nas 
obravnavali kot ustanovo, ki s 
svojo drugačnostjo bogati kraj. 
Nismo namreč boljši ali slabši, 
smo drugačni,« pravi ravna
teljica. 
Zasebnih vrtcev z državno kon
cesijo je devet v Sloveniji, vendar 
vsi nimajo 100 % koncesije. 
Miklavžev vrtec pa je bil prvi. Prvi 
zasebni dom za ostarele z državno 
koncesijo pa je Dom Marije in 
Marte. Vrtec in Dom, ki sta orala 
ledino, imamo v Logatcu. 
Spodbudno. 

Janja 1'elerliii 

Ob 10-letnici uspešnega 
delovanja čestitajo 
Miklavževemu vrtcu -
župnijskemu vrtcu Logatec 
tudi Logaške novice. Želijo 
mu še vel iko idej, načrtov 
in dobre volje - v 
zadovoljstvo otrok in 
nj ihovih staršev. 

Koliko m otroke? 
31. marca je potekel rok za oddajo vlog za uveljavitev otroškega dodatka. V roku so na Centru za 

socialno delo prejeli 1 SOS vlog. Nov obrazec, ki ga je v začetku marca sprejelo Ministrstvo za delo, 
družino in socialne zadeve RS, je povzročil nekaj nepotrebne zmede, saj so morali tisti, ki so 

izpolnjevali star obrazec, izpolni l i še dodatno pri logo, ki vključuje med drugim tudi vpis podatka o 
premiji prostovoljnega dodatnega pokojninskega zavarovanja 

Otroški dodatek predstavlja dni 
ziiiam pomemben vir dohodka, 
posebej tistim z več otroki in druži 
n:mi, kjer so starši brezposelni. 
Lansko leto je cenzus za pridobitev 
otroškega dodatka znašal 
171.513,00 sit na družinskega 
člana, letos znaša 189752,00 sil. 
Najvišji otroški dodatek je znašal 
16.800,00 sit. najnižji pa 2.912,00 
sit na otroka Letos znaša najvišji 
otroški dodatek 21.167,00 sit. 
najnižji pa 3-058,00 sil na otroka. 
Leta .ioni) je otroški dodatek 
Prejemalo IviO dru/.in oz. 2898 
Otrok, letos kaze, da bo stanje 
podobno. Na Centru so prejeli 

I SOS vlog. Veliko jih je bilo nepo 
polno izpolnjenih: brez vpisanih 
dohodkov, nepodpisane vloge itd. 
Dogaja se tudi. se kdo prikrije 
podatke, a doslej so take primere 
hitro odkrili. 
Kar nekaj dela so na Centru imeli 
tudi zaradi dopolnjenega obrazca, 
saj so marca na Ministrstvu za delo, 
družino in socialne zadeve RS 
sprejeli nov obrazec, tako da so 
prejemniki otroških dodatkov, ki so 
sporočali svoje podatke na starih 
Vlogah za otroški dodatek, morali 
izpolniti tudi podatke v prilogi, ki so 
jo priložili staremu obrazcu. 
Na Centru so nam povedali, da 

bodo na podlagi novih vlog 
upravičencem izdali odločbe do 
I S. junija. Oktobra bodo preverjali 
upravičenost do otroškega dodat
ka za otroke, starejše od IS let, 
zato bodo tisti, ki se šolajo, morali 
predložiti potrdila o vpisu, da bodo 
še naprej lahko prejemali otroški 
dodatek. Vlogo za pridobitev 
otroškega dodatka lahko vložite 
tudi med letom, sporočili pa 
morate tudi spremembo dohod 
kov v družini ipd. Strankam, ki to 
želijo, na Centru izdajajo tudi 
potrdila o višini prejetega otroš
kega dodatka. 

Karmen ' )sredkar 

Obvestilo W Z 

Kurirček 

V T I S V M A L O Š O L O 

I N V C I C I B A i N O V E 

U R I C E 

WZ KURIRČEK vabi k vpisu 
v MALO ŠOLO otroke, rojene od 
1.3.1995do28. 2.1996zašolsko 
leto 2001/2002. 
Vabilo velja za otroke, ki niso 
vključeni v dnevno varstvo. 

Vpis bo potekal od 8.5.-12. 
5.2001 od 7.00 do 12.00 ure 
v upravi centralnega vrtca (tudi 
za otroke iz KS Tabor), osebno ali 
po telefonu na številki: 7541-402 
ali 750 98 50. 
Obenem bo potekal tudi vpis v 
CICIBANOVE URICE, za otroke 
rojene od 1.3.1996 do 28.2.1997. 

Starše, ki želijo vpisati svojega 
otroka v vrtec v šolskem leto 
2001/02 obveščamo, naj to 
storijo do 20.5.2001. Obrazce za 
vpis dobite v centralnem vrtcu v 
Logatcu in v enotah Rovte, Tabor 
in Hotedršica, vsak dan od 8.00 
do 14.00 ure. 
Ker so kapacitete vrtcev ve
činoma zasedene, bo o prispelih 
vlogah odločala komisija za 
sprejem 21. 5. 2001, odklonjene 
otroke pa bo razporedila v vrstni 
red. Vsi starši boste dobili 
odgovore komisije do meseca 
junija. 
Pravočasna oddaja vlog nam 
služi za lažje oblikovanje od
delkov, hkrati pa tudi za vabilo na 
roditeljski sestanek novincev, 
kjer vas bomo seznanili z 
organizacijo, delom in tudi 
načinom privajanja otrok na 
vrtec. 

Ravnateljica: 

liemctrda '/'reven 

V E M 

V e Č i 
P t s E R E M 
L O G A Š K E 

N O V I C E 

Ne spreglejte 

MAJ na OŠ 8 talcev 

4. maj regijsko tekmovanje 
za Preglovo priznanje 

12. maj državno tekmovanje 
Vesela šola in državno 
tekmovanje za Štefanovo 
priznanje 

14. maj - roditeljski sestanek 
za S. razrede 

19- maj - državno tekmovanje 
za Vegovo priznanje in državno 
tekmovanje za Preglovo 
priznanje 

21. maj - govorilne ure za 5., 6. 
in 7.razrede 

22. maj govorilne ure za 
razredno stopnjo 
eksterno preverjanje znanja za 
8, razred - slovenščina in 
matematika 

24. maj delavnice za starše 
prvošolcev 

26. maj državno tekmovanje 
»Kaj veš o prometu« 

30. maj I. junij družboslovni 
tabor 

Z a p i s a n o v L o g a š k i h n o v i c a h 

Letnik 1955 
V letu 1955 so Logaške novice še naprej obveščale o delovanju 
sindikalne organizacije, vabile delavce, da se včlanijo v sindikat, 
razlagale nov način nagrajevanja... Redna tema je bila tudi obveščanje 
o investicijah, tako o izgradnji objektov kot tudi nabave strojev. V eni od 
številk najdemo tudi podrobno analizo bilance podjetja KLI za leto 1954 
ter naloge, ki morajo biti izpeljane v letu 1955. Kar nekaj prispevkov je 
tudi sindikalnih: delavce so seznanjali s pravicami, ki jih prinašajo novi 
zakoni, predvsem Zakon o zdravstvenem zavarovanju (bolniški stalež, 
brezplačni dopust, način izplačevanja bolniških, itd.), uvedba novih 
delovnih knjižic. 
Logaške novice so redno spremljale tudi težave ob uveljavljanju 
podjetja na tujih trgih, finančne rezultate izvoza, tuje reklamacije, 
reklamacije za nekvalitetne izdelke, predlagale nekatere rešitve v 
organizaciji dela. itd. 
V eni od številk letnika 1955 je objavljen tudi pogovor s predsednikom 
občine Antonom Petkovškom o začetnih težavah delovanja občine 
(komune), prioritetnih nalogah občine pri elektrifikaciji Žibrš in 
Novega Sveta, pa tudi stanovanjski gradnji v samem Logatcu. 

V novembrski številki letnika 195 5 pa smo našli tudi zapis o delu 
gledališke skupine. V tekstu med drugim piše: igra lska družina KUD 
ima polne roke dela. Prišel je zimski čas in s tem sezona iger. Uprizorili 
bodo igro "Divji lovec" znanega pisatelja Finžgarja. Baje bo režija nekaj 
posebnega! Dobra igra je več vredna kot film. Želimo, da bi bilo v 
letošnji sezoni več iger, saj bodo prav gotovo vse dobro obiskane." 
Tako novembra 1955. Maja 2001 je zelo drugače. 

Jože Selšek 

T e ž a v e o t r o š k e g a d i s p a n z e r j a 

Zadnji aprilski dnevi so posebne vrste zadovoljstvo 
prinesli zaposlenim v Zdravstvenema domu Logatec, saj so 
v ambulanto že namestili novo ultrazvočno napravo, ki so 
jo lahko kupili s finančno pomočjo Občine, občanov in 
podjetij. Aparat stane okoli 12 mio sit, približno četrtino so 
prispevali občani, skoraj dva milijona je primaknila 
Občina, nekaj denarja so dobili tudi s prodajo stare 
aparature. Ostala sredstva bodo v ZD Logatec zagotovili iz 
lastnih sredstev z obročnim odplačevanjem. 

To pa ni edina investicija, ki so jo načrtovali v logaškem zdravstvu. 
Izjemno pereča je namreč problematika delovanja otroškega 
dispanzerja, ki deluje v premajhnih prostorih. Že večkrat smo slišali 
nekatere informacije o predvideni razširitvi, vendar pristojni 
(ustanovitelj zavoda je Občina Logatec) o tej investiciji ne povedo nič 
konkretnega, direktorica ZD pa nam je povedala, da "nameravajo v 
letu 2001 nekoliko razširili in obnoviti prostore otroškega 
dispanzerja, tako da bi delo lahko fjotekalo sočasno v dveh 
ambulantah. ZD Logatec je bil namreč zgrajen leta 1972, prizidek 
leta 1983, v tem obsegu pa ne zadošča potrebam povečanega števila 
prebivalcev in povečanemu obsegu dela, ki ga prinaša napredek v 
medicini. Izkoristili smo prav vse prostorske možnosti v stavbi, vsi 
prostori so praktično zasedeni ves dan, zato bi nujno potrebovali 
nekaj dodatnih prostorov za nemoteno delovanje, otroškega 
dispanzerja, Centra za zdravljenje odvisnosti, patrmažne in 
urgentne službe..." 

Prostorska stiska pa je tudi razlog, da so o otroškem dispanzerju 
razpravljali na občinskem svetu. Slišati je bilo nekaj s podatki 
podpkrepljenih kritik, saj večino občanov moti srečevanje otrok in 
odvisnikov v istih prostorih. Direktorica ZD Logatec, dr. Turkova, pravi, 
da si 'pred problematiko odvisnosti od drog danes ne moremo 
zatiskati oči. Čeprav je urnik centra za zdravljenje odvisnosti 
drugačen od urnika otroškega dispanzerja ter poteka deljenje 
meladona v drugem delu ZD (zaradi pomanjkanja prostora v 
skladišču), se občasno zgodi, da se odvisniki nahajajo v čakalnici 
sočasno z otroki. Uporaba istih čakalnic je za nekatere starše 
moteča, čeprav je jasno, da z običajnimi stiki do prenosa 
nalezljivih bolezni, s katerimi so okuženi odvisniki, ne more priti. 
Podobnetežave se pojavljajo povsodpo Sloveniji, kjerse ukvarjajo z 
zdravljenjem odvisnosti pri nas pa je zaradi prostorske stiske 
problem še bolj pereč. Problem rešujemo z uskladitvijo urnikov, ki 
se ga morajo držati tako odvisniki kot tudi starši z otroki, v krajšem 
Času pa bomo pridobili dodatni prostor (tam je zdaj zasebna 
fizioterapija), ki ga bomo uporabljali za delovanje Centra.' 

Branka Novak 
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Lado Korene 
Moški v najlepših letih. Ima službo, stanovanje in družino. Nima vsega, ima pa veliko, pravi. Vseeno mu je, kako ga ljudje 

kličejo - medicinski brat, sestra ali zdravstveni tehnik, pomembno je, da spoštujejo njegovo delo. Ena od njegovih ljubezni 
je urgentna medicina, pravi, da je celo njegova ljubica. Kako izkušen je na tem področju, vedo mnogi, ki so kdaj 

potrebovali nujno pomoč. Ob postelji ima vedno biper in GSM za nujne klice. Na Logatec je zelo navezan, vedno znova pa 
ga prevzamejo tudi lepote žibrskih planjav. Če bi si moral izbrati glasbeno željo, potem bi to zanesljivo bila narodna Dekle, 

daj mi rož rdečih - s sopranistko Špelo jo večkrat zapojeva, pravi. Kar nekaj odgovornih funkcij opravlja: je tajnik 
gasilskega društva Dolnji Logatec in predsednik sveta Zdravstvenega doma Logatec. Najraje pa je mož in oče svojima dvema 

sinovoma - Urbanu in Blažu. 
Z Ladom Korenčem sva tkala misli o njegovih velikih in malih ljubeznih ob bližajočem se dnevu Rdečega križa, dnevu 

medicinskih sester in 10-letnici osamosvojitvene vojne za Slovenijo. 

Poklic zdravstvenega tehni
ka, medicinske sestre sodi 
med zelo lepe, težke, ne 
preveč cenjene in izrazito 
ženske. Kdaj ste vi vedeli, da 
je to pravi poklic za vas? 
V zadnjih letih osemletke, ko si 
odraščajoči najstnik išče svoje 
morebitne smeri, sem bil v svoji 
odločitvi KAM? zelo negotov. Že 
kot osnovnošolec sem bil rad v 
družbi, med ljudmi. In že takrat 
sem raje imel nekoliko starejšo, 
bolj izkušeno in zrelo družbo. 
Zanimali so me odnosi med 
ljudmi, iskren in in pristen stik. Še 
danes ne vem, zakaj sem se odločil 
vpisati prav na srednjo medicin
sko šolo. Vem pa, da sem se odločil 
pravilno, saj me vsakdanji, osebni 
stik z ljudmi z različnimi teža
vami, z bolnimi, izpolnjuje v 
vsakdanjiku. Pri tem delu ni 
pomemben spol. Pomembno je 
prisluhniti pomoči potrebnemu in 
v okviru stroke, pooblastil in 
možnosti pomagati. V našem 
kolektivu imamo zaposleni zares 
pristen odnos, sodelavke so me 
hitro sprejele, prav tako pacienti 
in danes, po 19-letih, smo z 
mnogimi, ki prestopajo naš prag 
skoraj kot velika družina. 

12. maj je mednarodni dan 
medicinskih sester. Sta 
vloga in delo medicinskih 
sester v sistemu zdravstve 
nga varstva dovolj cenjena 
in razumljena? 
Težko govorim o pravilnem 
vrednotenju vloge dela medicin
ske sestre v sistemu zdravstvnega 
varstva. Menim sicer, da je preve 
čkrat, žal, še vedno podcenjena. Z 
gotovostjo pa trdim, da je v praksi 
pri zelo bolnih ljudeh ta vloga še 
vedno cenjena in spoštovana. 
Medicinska sestra je namreč še 
vedno tista, ki najpogosteje 
spremlja človeka od njegovega 
rojstva do smrti. Tudi če nima v 
rokah toliko znanja in možnosti 
kot npr. zdravnik, je tista, ki zna in 
zmore človeku prisluhniti in 
pomagati pri najosnovnejših 
tegobah. Teh pa je veliko in 
večkrat na videz, še tako majhne, 
za bolnega človeka predstavljajo 
nepremagljive ovire. Medicinska 
sestra tu mnogokrat lahko veliko 
naredi. Zal pa se sestri, tako kot 
tudi drugim zdravstvenim kad 
rom, prepogosto in čedalje pogo
steje postavljajo premnoge admi
nistrativne in kadrovske ovire. To 
vsekakor ne bo pomagalo k 

boljšemu pristopu do obravnave 
čedalje več in različnih bolezni in 
problemov. 

Svoje znanje prve pomoči in 
urgentne medicine zelo uspe
šno prenašate na ljudi, ki 
delujejo na področju civilne 
zaščite, jamarstva, gasilstva? 
Rojen sem v Logatcu in sem na kraj 
zelo navezan. Veliko mi pomeni, da 
se kraj razvija na vseh področjih. 
Tudi na zdravstvenem. In zakaj mu 
ne bi tudi pomagal? S svojim 
znanjem, ki sem ga pridobil pred
vsem z delom v splošnih ambu
lantah, lahko zelo pomagam pri 
različnih usposabljanjih prebival
stva. Naj gre za bodoče voznike 
motornih vozil, pripadnike enot 
Civilne zaščite, za gasilce ali jamarje, 
prva medicinska pomoč je tista, ki 
nam vsem lahko pride prav v vsakem 
trenutku in na vsakem mestu. 
Nesreča in bolezen žal nikoli ne 
počivata. Ko nam uspejo morebitni 
pozitivni ukrepi, smo tega veseli: mi 
kot izvajalci usposabljanj in naši 
tečajniki. Zato sem ponosen, ko na 
terenu ali v ambulanti zagledam v 
prvi pomoči primerno oskrbljenega 
pokodovanega ali nenadno obole 
lega. Takrat se zavem, kako pomem
bno in koristno je naše delo. 

Letos mineva 10 let od 
osamosvojitve Slovenije. Bili 
so dnevi strahu, negotovosti, 
dnevi izjemne kolektivne po 
vezanosti. Kako se jih spo
minjate vi? 
Kot član tedanjega območnega štaba 
Teritorialne obrambe, zadolžen za 
področje sanitete, sem potek dogod 
kov, ki so se kasneje razvili v 
desetdnevno osamosvojitveno voj
no, spremljal že nekaj mesecev pred 
tem. Spomini na tiste dni, če seveda 
odmislimo grožnjo vojne, so zelo 
prijetni. Kot medicinec sem se v tistih 
dneh srečeval tudi s sovražnimi 
vojaki, liil je nemiren ras Zdaj sem 
ponosen, da sem delo opravil 
profesionalno, po vseh med
narodnih merilih oskrbe vojakov, ne 
glede na pripadnost tej ali oni vojski. 

Spomnim se tudi reakcij ljudi, 
neverjetne enotnosti in zavzemanja 
za domovino. To je bil čas brez 
prepirov, hujskanja in sosedske 
nevoščljivosti. Čas velike potrpežlji
vosti in pripadnosti Sloveniji. To mi 
je ostalo v spominu, to sem tudi 
doživljal v odnosih s pripadniki TO in 
občani obeh občin. 

Ljudje vas cenijo in poznajo 
tudi kot člana gasilske orga 
nizacije. Še ena od prosto 
voljnih, neplačanih, a ven
darle tako zelo pomembnih 
dejavnosti za varnost življe 
uja? 
V vrstah prostovoljnega gasilskega 
društva Dolnji Logatec delujem že 
2(>. leto. Vanj sem vstopil kot 
osnovnošolec po zgledu svojega 
očeta. Danes sem zelo ponosen, da 
sem član te organizacije, združenja 
prostovoljcev, ki si ob svojem 
osnovnem poklicu in družinskem 
življenju vzamejo čas za stalno 
strokovno usposabljanje, utrjevanje 
/.e osvojenega znanja, za posredo
vanje in pomoč ob najrazličnejših 
tehničnih, naravnih in drugih 
nesrečah, ob vsakem času in brez 
kakršnega koli plačila. Dober 
občutek, ki ga imamo gasilci ob 
dobro in pravočasno opravljenem 
delu, je edino plačilo za vložen trud. 
Tudi kot tajnik PGD si prizadevam 
da bi naše društvo vzdrževalo pristen 
stik s prebivalci in da naša pre 
vnii iv i ia prizadevanja ne bi 
izzvenela v prazno. Vsakoletni pod 
mladek v naših vrstah nas navdaja z. 
dobrim upanjem v prihodnje 
delovanje te humanitarne oragnl 
zacije. Nenazadnje, ludi naša 
tradicija I2.š letnega nepretrganega 
delovanja potrjuje pomen logaškega 
gasilstva. 

Delujete na mnogih področjih 
življenja, tudi na kulturnem. 
Bili ste urednik prvega šol 
skega glasila v občini, uepre 
cenljiva je vaša vloga pri 
organizacijskem vodenju Dru 
štva mladih glasbenikov, delo 
vali ste tudi kot amaterski 

glasbenik, še vedno pa poje 
te v zboru? 
Vsak človek mora imeti ob svojem 
osnovnem poklicu in obveznostih 
tudi nekaj za svojo dušo. Meni v 
tem pogledu veliko pomeni glas
ba. Že v osnovni šoli sem rad 
prepeval v šolskih zborih, peda
gog Ilija Markovič pa me je 
prepričal, da sem se lotil tudi 
učenja klarineta. Nepozabni so 
trenutki, ki sem jih preživljal s 
prijatelji v več kot stočianskem 
mladinskem združenju godbeni
kov, bobnark, mažoretk, lanfari-
stov. Skupaj smo prepotovali 
mnoge kraje, gostovali v tujini. 
Vedno je bilo lepo. nepozabno ... 
Številne ure vaj so poplačali 
prijetni trenutki nastopov. Tudi 
Logatec kot kraj smo promovirali. 
Danes ne igram več aktivno 
klarineta, zato pa rad, če mi čas le 
dopušča, prepevam v mešanem 
pevskem zboru najprej v MePZ 
Društva mladih glasbenikov in 
zdaj Pevskega društva Logatec. 
Zborovska pesem me pomirja in 
sprošča. Tudi kolektiv zbora, 
sestavljen iz domačega in vrlini 
škega zbora, je kolegialen. prije 
ten. domač. Temu primerni pa so 
tudi rezultati npr muziciranje 
na zadnjem koncertu s Simfoni
čnim orkestrom i/. Švice ali 
vsakoletna prireditev Večer pri 
vodnjaku na Cevici, ki |c ze 
zdavnaj prerasla občinske meje. A 
jedro in pomen takih in podobnih 
prireditev ostajata v Logatcu. 
Kakor mnogo lepih želja prepro
stih krajanov, /. njihovimi znanji 
in posebnostmi si lahko zelo 
obagatimo naš vsakdan, obogati
mo mnogokrat skromno kulturno 
vedenje in povečamo cul in 
spoštovanje naše kulturne prele 
klosti. 

Branka Novak 
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Še pomnite, 
tovariši? 

27. aprila je minilo 60 let od ustanovitve Osvobodilne 
fronte, dneva, ki se ga zadnja leta spominjamo kot dneva 

upora proti okupatorju. Vse napredne sile so 
demonstrirale proti sramotnemu dejanju, ko je takratna 

jugoslovanska vlada Cvetkovič-Maček pristopila k 
trojnemu paktu - tudi več kot 300 prebivalcev Logatca se je 

zbralo na logaških glavnih ulicah in se nato napotilo v 
Sokolski dom (danes prosvetni dom), kjer je imel Rado 
Pehaček daljši govor. Sprejeli so protestno pismo in ga 

poslali vladi v Beogradu. 

6. aprila so sile trojne osi napadle Jugoslavijo. Vojska je v nekaj dneh 
razpadla. Italijanska vojska je v Logatec brez odpora vkorakala 11. 
aprila 1941. Vojaki so zasedli vse pomembne urade in ustanove ter 
strateške položaje okrog Logatca. 
27. aprila 1941 je bila v Ljubljani na pobudo KPS ustanovljena 
Osvobodilna fronta slovenskega naroda, že maja 1941 pa so v Logatcu 
potekale intenzivne organizacijske priprave za ustanovitev rajonskega 
odbora OF za logaško območje. Sokoli so imeli svoj sestanek pri 
Tolazziju, kjer so sklenili, da pristopijo v OF in v celoti sprejmejo njen 
program. K sodelovanju so povabili tudi predstavnike SLS, ki pa so 
rekli, da je za njih še nekoliko prezgodaj. 
Sredi junija 1941 je bil v hiši Staneta Žitka ustanovni sestanek OF za 
logaški rajon. Na njem so bili prisotni Rado Pehaček. Stane Žitko, Jože 
Vidmar, Drago Vilar, Andrej Babnik,Janez Mihevc, Ivan Suhadolnik in 
Edi Vidmar. Sprejeli so program OF in si razdelili zadolžitve zadelo na 
terenu, še zlasti za delo po okoliških vaseh. Dober mesec po ustanovitvi 
rajonskega odbora OF so bili ustanovljeni tudi odbori za Dolnji in Gornji 
Logatec ter v nekaterih okoliških vaseh. V gozdovih so se pojavile že 
prve manjše partizanske enote, za katere so začeli zbirati orožje in drugi 
vojni material ter hrano. Pomembno vlogo, zlasti pri širjenju programa 
OF in njenih idejnih izhodišč, je odigral frizerski salon Boga Drnovška, 
preko katerega se je razširilo veliko literature OF. Seveda so se našli tudi 
taki. ki so vohunili za okupatorja, zato je prišlo do prvih aretacij 
aktivistov. 
leseni 194 1 je odšlo že nekaj prvih logaških fantov v partizane, marca 
1942 je v žibrške gozdove odšla druga večja skupina, ki jo je vodil Rado 
Pehaček. Ustanovili so prvo partizansko enoto - Logaško četo. 
Junija 1942 so bile v Logatcu in drugih notranjskih vaseh množične 
aretacije, zaprte ljudi pa so odvažali v italijanska koncentracijska 
taborišča. 
Po teh dogodkih so v terenske in vaške odbore OF pritegnili vse več 
mladih in žensk, ki so močno poživili delo na terenu. Rezultat takega 
pospešenega in aktivnega dela na terenu je bil množični odhod 
logaških fantov in deklet v partizane ob kapitulaciji Italije. To velja tudi 
za vasi, ki so takrat spadale pod logaški rajon: (Irčarevec, Planina, Unec, 
[vanje selo, Laze. Jakovica, llotedršica, Žibrše, Rovte in druga manjša 
naselja. 13. 9. 1943 je bil ustanovljen Logaški bataljon, ki je štel prek 
200 borcev. Bojeval se je skupaj z drugimi enotami IX. korpusu po celi 
naši domovini, predvsem pa skupaj z brati Primorci za dokončno 
osvoboditev Primorske izpod več kot 25-letne zatiranosti s strani 
italijanskih fašistov vse do dokončne osvoboditve maja leta 1945. 

Jote Simšič-Jelen 

Smo majhno podjetji' s področja avtomatizacije proizvodnje. 

Če ste elektro projektant, elektronik ali programer in vas 
zanima raznoliko delo in izpopoplnjevanje znanja na vasem podro
čju, se nam pridružite. Dela in novih izzivov ne bo zmanjkalo. 

Caka vas prijetno delovno okolji' In za dobro opravljeno delo, dobro 
plačilo. 

Izkušnje pri avtomatizaciji so dobrodošle, niso pa pogoj poiuenib 
no je le, da imate željo po spoznavanju novega. 

Vaše prijave pričakujemo do 21. maja 2001 

PS, družba za projektiranje in izdelavo strojev, d.o.o. 
Kalce38b, 1370 Logatec 
tel.: 01 750 85 10 
fax:OI 750 85 29 
e m.lil ps log« ps log.si 
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Gostilna Ravbar 

Na divjačino k Ravbar ju 
Tam, kjer je nekoč vitez Ravbar iz Planine s svojimi ravbarji držal komando, že od leta 
1990 stoji Gostilna Ravbar, ki jo vodita Postojnčana Boža in Jožko Brecelj. Na poti na 

Primorsko ste se zagotovo že kdaj peljali mimo, marsikateri Logatčan pa se je tudi ustavil 
in se sam prepričal o izvrstni gostinski ponudbi gostilne. In prišel še kdaj: po cesti mimo 

Planine, kjer danes na viteza Ravbarja spominja Ravbarjev stolp, čez znane kačje ride in se 
spet ustavil tam, kjer se cesta prične spuščati proti postojnskim vratom. 

Res je, da se v Gostilni Ravbar 
ustavi veliko prehodnih gostov, a 
še več je tistih, ki pridejo na 
pokušnjo kakšne od njihovih 
specialitet. Poleg standardnih jedi 
po naročilu so namreč znani po 
ponudbi divjačinskih jedi in 
gobovih specialitet. Vsak konec 
tedna pa za piko na i spečejo 
celega odojka ali kozlička. 
Vsekakor pa morate poskusiti 
njihove jedi, pripravljene iz mesa 
jelenjad) ali merjasca. Ali pa 
pečene fazane. In nikakor ne 
smete zamuditi specialitet, pripra
vljenih iz najrazličnejših gob: 
juhe, jurčkovo lazanjo. gobe na 
žaru ... Se vam že cedijo sline? 
Boža Rrecelj je posebej za vas 
sestavila slasten jedilnik, ki vas bo 
morda prepričal, da vedo, kaj se 
pravi dobro kuhati. Za predjed si 

V prijetnem okolju širnih 
gozdov, tik ob cesti Loga
tec - Postojna, stoji Gostil
na Ravbar. 

gostov, v spodnjih prostorih 40. v 
letnem vrtu pa 50 obiskovalcev. 
Seveda sprejemajo tudi zaključene 
družbe: organizirajo poročna 
kosila, poslovna kosila in večerje, 
kosila in večerje ob praznovanju 
različnih obletnic ... Pa tudi 
piknike in vrtne veselice. 
Kajti ni le dobra hrana tista, ki 
pritegne številne obiskovalce. Na 
jasi za Gostilno Ravbar sta 
ograjena prostora, kjer lahko za 
vas organizirajo pravcati piknik. 
Medtem, ko bodo možje in fantje 
metali krogle na enem od dveh 
balinišč in se bodo otroci podili po 
trati in se zabavali na igralih, se 
bodo žene in dekleta sprehajale po 
neštetih stezicah okoliških gozdov 
in se nekoliko odpočile od utruja-
jočega vsakdana. 

n gamsovo 
z juho iz 

privoščite ovčji sir 
salamo, nadaljujte 
jurčkov in štorovk in se pogostite z 
jelenovim krožnikom s steakom, 
obloženim s kuhano zelenjavo, 
krompirjevimi cvrtkl m brusni 
cami ter sezonsko solato. Le pa
zite, da se ne boste prenajedll, kajti 
čakajo vas še slastni sirovi štruklji. 
Čeprav je gostov veliko, tudi 
Italijanov, ki vedo, kje se dobro je. 
je prostora za vse v gostilni dovolj. 
V zgornji sali lahko sprejmejo OS 

Na jasi za gostilno je pravi 
raj za tiste, ki dan želijo 
preživeti v naravi. 

Na Ravbarkomandi pa se radi 
ustavljajo tudi kolesarji, ki potu
jejo po Notranjski. Prijeten oddih v 
senci jim da moči za osvajanje 
novih klančin. Tudi če niste v 
polni formi, se lahko iz Logatca 
odpravite na kolesarski izlet čez 
GrČarevec, Planino in kačje ride, 
se okrepčate in odpočijete v 
Gostilni Ravbar ter se čez Laze 
vrnete domov. Prepričana sem, da 
se boste v Gostilno Ravbar radi 
vračali. 

Gostilno Ravbar lahko 
obiščete vsak dan med 
10. in 22. uro, v 
nedeljo med 10. in 20. 
uro, ob ponedeljkih pa 
imajo zaprto. Če vas 
zanima še kaj, pokli 
čite na telefonsko šte
vilko 05 726 10 65, 
radi vam bodo sveto 
vali. 

Prispevek naručilo Gostinsko, turistično, 
trgovsko in prevozniško podjetje 
FAV0RY, Ravbarkomanda 21, Postojna. 

Pripravila Petra Trček 

1 začetkom pomladi nova energija 
Na skupščini, 2 5 . marca, so 
za novo predsednico Zveze 
kulturnih društev Logatec 
izvolili Vero I ratnik, pozna 
no p r e d v s e m kot voditeljico 
logaških mažoretk. 

Povedala nam je. da se namerava 
se naprej boriti za čim boljšo 
kulturno ponudbo Logatca Njena 

prva naloga bo izboljšanje pravilnika 
za financiranje kulturnih društev, 
ostali cilji pa ostajajo podobni kol 
prej: spodbujanje kvalitete kulturnih 
društev, izobraževanje in delo z. 
mladimi ter pomoč pri reševanju 
različnih problemov kulturnih 
društev. Nova predsednica Vera 
Tratnik želi, da bi ZKD lahko aktivno 
sodelovala pri dejanski in celostni 

obnovi Narodnega doma (če in ko 
bo prišla na vrsto). 
Vsekakor so nova energija in sveže 
ideje v naši občini zelo dobrodošle, 
se posebej, kar je nova predsednica 
ob koncu pogovora še enkrat 
poudarila, da so njeni najpomem
bnejši cilji čim več kulturnega dela 
z mladimi in za mlade. 

Anja Scdcj 

Toplotna zaščita 
ravne strehe 

"Kaj nam pa sedaj ta prodaja ravne strehe, ki so za Logatec 
neprimerne", se bo vprašal marsikateri bralec. Ne gre za 
populariziranje ravnih streh, ampak za izjemno resno 

opozorilo. Moda v gradnji prinaša s sabo tudi nedodelane 
detalje, ki še kako sivijo lase stanovalcem. Ljudje gradijo 

erkerje ali "buhtlje"; so del hiše, ki ponavadi zaobljen štrli 

iz Unije. Običajno je v njem jedilnica, zaključi pa se z 
balkonom. Ta balkon pa je za spodnji prostor ravna streha. 

Nič ne pomaga dolg nadstrešek, saj je ravna streha 
problematična predvsem s stališča energije. Premalo ali 
napačno položena termoizolacija ustvari plesniv strop. 

Tega pa si nihče ne želi. 

Ravne strehe so zelo izpostavljene atmosferskim vplivom in mehanskim 
obremenitvam. Zato jih moramo načrtovati in narediti tehnično in 
strokovno povsem neoporečne. Sodobne ravne strehe morajo poleg 
zahtevane nosilnosti imeti predvsem dobro toplotno izolativnost za 
zimsko in poletno obdobje, zaščito pred meteorno vodo in kondenzacijo, 
biti morajo požarne varne in zvočno izolativne pred zunanjim hrupom. 
Posebno skrb posvetimo reševanju oziroma preprečevanju toplotnih 
mostov, posebej pri zasnovi venca in odkapa. Balkon moramo 
termoizolirati s spodnje in zgornje strani, v širini 0.5 m od obodnega zidu 
proti zaključku balkona. Izjemno pomembni so vsi detalji. 

Načrtovanje pohodne ravne strehe (balkon, terasa) nad ogrevanimi 
prostori je zahtevnejše v primerjavi z nepohodno streho. Višina slojev 
nad stropno ploščo znaša od 25 do 30 cm, to pa je več kot znaša višina 
podnih slojev v prostorih, iz katerih je dostop na teraso. V tem primeru je 
potrebno stropno ploščo terase znižati pod višino notranje stropne plošče 
ali pa rešiti del strehe ob vratih na drug način. Izjemoma in zelo natančno 
je moč izolirati ravno streho s spodnje strani (15 cm termoizolacije). 
Nikakor pa ni priporočljivo kombinirati notranjo in zunanjo 
termoizolacijo. To ustvari probleme z zadrževanjem kondenčne vlage v 
konstrukciji. 
Po sestavi in gradbeno-fizikalnih karakteristikah poznamo različne 
ravne strehe. Pri 3 m širokem balkonu je na primer najenostavnejša 
ravna streha debela 25 cm. Pri izvedbi s keramiko ali kamnom pa že 
okrog 30 cm. V debelini potrebne termoizolacije, natančni izvedbi vseh 
predvidenih plasti in rešitvi detaljev pred gradnjo se skriva odgovor o 
primernosti in neprimernosti ravnih streh. 

Za podrobnejše informacije pa se oglasite na osebni razgovor v ESP 
Logatec. Vse, kar vas zanima iz, področja učinkovite rabe energije, 
podrobnejše podatke in brezplačne nasvete dobite v ENSVET pisarni 
Logatec, Notranjska 14. Pisarna je odprta vsako sredo od 17. do 20. ure. 
Za pogovor z energetskim svetovalcem je obvezna predhodna prijava. 
Prijavite se lahko vsak delovni dan od 7.00 do 15.00 po tel. 70 96 020. Le 
podvizajte se! 

Energetski svetovalec: 

Bojan Žnidaršič, univ. dipl. inž. krajin, arh. 

S t o p i n j e - F o o t p r i n t s 

Skupina je nastala povsem po naklučju pred tremi leti, ko so se spoznali 
Vid Sark, bas kitara, Bojan Sen, akustična kitara, oba iz Logatca, Stane 
Švigelj, banjo, iz Komende in Aleš Koren, violina, iz Ljubljane, ljubitelji 
bluegrass glasbe, ki je poimenovana po skupini Bluegrass bovs, katere 
vodja je bil Bili Monroe, katerega se je prijel vzdevek "Oče bluegrassa". 
To je zvrst, v kateri se prelivajo lahkotni napevi zvečglasnim petjem in 
virtuozno muziciranje, ki pričara krasno akustično glasbo. V lanskem 
letu so imeli fantje kar nekaj odmevnih nastopov tako doma kot tudi v 
tujini (koncert s češko skupino Petr Brandejs Band, 28.4. so nastopali v 
Logatcu, v studiu 14 Radia Slovenija, z neposrednim prenosom v oddaji 
laneta Webra na Valu 202, Lent. Zidani most, Evropski festival 
bluegrass glasbe na Nizozemskem, katerega se bodo po vsej verjetnosti 
udeležili tudi letos, vsako leto sodelujejo na glasbeni delavnici na 
Ambrožu pod Krvavcem, ki jo vodi vrhunski italijanski kitarist Beppe 
Gambetto ... ). Do sedaj so za potrebe promoterjev in organizatorjev 
posneli demo verzijo zgoščenke, vendar imajo v načrtu, ko bo 
dovoljeval čas, ki ga jim trenutno primanjkuje, posneti album z 
avtorsko glasbo. Trenutno so člani skupine raztepeni po svetu, kjer si 
nabirajo novih znanj, vendar bodo kmalu spet zabrenkali na strune - po 
stopinjah. 

Ksimeroni 1 'rbetič 

NOVOSTI IZ 
KNJIŽNICE 
LOGATEC 

STROKOVNE KNJIGE 

D.: Čustveno inteligenca na 
delovnem mestu 
JERŠEK, M.: Knjiga urokov 
KUR'AN sa prijevodom na bosanski jezik 
FIRBAS, P.: Vsa slovensko jezera 

(, T.: Tai ch i chuan 
Kondirijska priprava v košarki 

UMSKI izziv: dobrih 500 ugank za večji IQ 
VUČKOVIČ, G.: Osnove squasha 
TURIZEM in dediščina 

), S.: Čustveno izsiljevanje 
I, P.: Tako preprosto za družine 

JANKOVIČ, V.: Resnice, miti in legende 
RUŽIĆ, M.: One dvajsetega stoletja 
MAJCEN, M.: Redni letni razgovori med 
vodjo in sodelavci 
MATERIALNO kazensko pravo 
STVARNOPRAVNA zavarovanja 
BRACONNIER, A.: Kako razumenti 
mladostnika 
PREGELJ Arčon, B.: Poklicna orientacija v 
7, in 8. razredu osnovne šole 
ARNOT, R.: Prostata in zdravilna moč 
prehrane 
HUTAR, V.: Slovenski Rdeči križ 
EDGSON, V.: Hrana: zdravilo za dušo in 
telo 
HOVVARTH, P.: Življenje brez alergij 
POGAČNIK, A.: Urejanje prostota za tretje 
tisočletje 
MURŠIČ, R.: Trate vaše in noše mladosti: 
zgodba o mladinskem in ročk klubu 
ŠVAB, E.: Plezolišča brez meja 
AHARONI, Z.: Operacija Eichmann 

LEPOSLOVJE ZA ODRASLE 

pri 

V. T: Pozabljeno lutnjo 
{D.: Udorci. Prosila je zo to 

CRICHTON, M.: Časovna past 
LIČAN, A.: Spomini iz Sibirije 
HARRER, H.: Vrnitev v Tibet 
ANDREVVS, V. C: Otrok mraka 
RODOŠEK, E.: Nauči me sanjati 
SEMOLIČ, P.: Krogi no vodi 
KNJIGE ZA MLADINO 
ŠK0RJANC, T.: Bonton zo otroke 
TRČEK Pečok; T.: Pajkec Ajkec 
resfavratorjih 
TRČEK Pečok, T.: Iz življenja slik 
SCHEIDL, G. M.: Medo Cap jo mohne v širni 
svet 
TACER, A.: Dogodivščine male ideje 
UMEK, E.: Sprehod z baronom in drugimi 
imenitnimi Slovenci 
ENZENSBERGER, H. M.: Številski hudiček 
BUTLER, J.: Moli pondo Šu 
MAJHEN, Z.: Uganke o živalih in ena o 
človeku 

R e b e k a v 

S v e t o v n e m 

z b o r u 

Svetovni zbor mladih je eden 
najboljših mešanih zborov na 
svetu, ki deluje pod okriljem 
Mednarodne zveze Glasbene mla
dine, V tem zboru, v katerega so 
pevci sprejeti na podlagi 
opravljanja dveh zahtevnih avdi
cij, bo letos poleti v Venezueli 
pela sopranistka Rebeka Hren, 
sicer študentka Akademije za 
glasbo v Ljubljani in članica 
Mešanega zbora Adoramus. 
Rebeka je že druga Logatčanka, 
ki bo sodelovala v tem eminen-
tnem zboru. Od leta 1996 do 1999 
je namreč v zboru sodeloval 
tenorist Janez Gostiša, zbor pa 
smo imeli leta 1999 priliko slišati 
tudi v Sloveniji. 

/bn/ 
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G l e d a l i š k a p r e m i e r a v H o t e d r š i c i 

Velika vrnitev 
V Hotedršici, ki je imela nekoč bogato amatersko gledališko tradicijo, smo 21. aprila 

dočakali veliko vrnitev gledališke igre na hotenjski oder. Pod taktirko Rudija Čamernika 
in okriljem Kulturno- turističnega društva Hotedršica se je v Kulturnem domu predstavila 

ekipa mladih, novih obrazov. 

Komedija neznanega avtorja v 
treh dejanjih z naslovom Ženska 
kmetija je bila primerna za 
uprizoritev tudi zato, ker v njej 
nastopa kar devet ženskih oseb in 
samo ena moška, saj se je tudi 
hotenjska ekipa spopadala z 
večnim problemom, kje dobiti oz. 
kako pridobiti igralce. 
Veseloigra Ženska kmetija pripo
veduje o vdovi, ki se s svojimi 
šestimi hčerami ob moževi smrti 
zaobljubi, da praga njene kmetije 
ne bo prestopila moška noga. 
Obljuba se v realnem življenju ne 
obnese preveč dobro, saj njene 

NAPOVEDNIK 
PRIREDITEV 
7. 5. ob 16.30 
Delavnica Živalski svet Hotedršice in 
Notranjske Kaj pa srečanje z medvedom? 
POŠ Hotedršico 

8. 5. ob 17.00 
Lutkovni abonma: Povodnjak in Makov škrat 
Mavrično gledališče Jane Stržinoi, L|ubljana 
Narodni dom Logotec 
Org.: DPOM 

10. 5. ob 16.00 
Ponedeljkove igrarije v četrtek: Spust v 
lomožinovo brezno 
POŠ Hotedršica 

11. 5. ob 18.00 
Otvoritev razstave Opazujemo in ustvarjamo 
Kiijižmui Logatec 
Org.: Društvo MC sv Nikolaja 

11. 5. ob 20.00 
Predavanje: Zakaj bi se poročil? 
Župnijsko učilnico na Notranjski 6 
Org.: Društvo MC sv. Nikolaja 

12. 5. ob 20.00 
Brucovanje v Raskovcu s skupino Ibe Drinkers 
Org,: KLŠ 

14. 5. ob 16.30 
Delavnica Krmljenje divjadi v naravi in 
kinologija 
POŠ Horedršica 

18. 5. ob 20.00 
Predavanje Splav skupna odgovornost 

Župnijska ufllnka na Notranjski d 
Oig.: Društvo MC sv. Nikolaja 

20. do 31. 5. 
I. glasbeni festival VERIS 
Različno prizorišča 
Org.: Glasbena šola logotec 

25. 5. od 17. 00 me naprej 

Majski koncert 
Grajski poik Gornji Logotec 

25. 5. Zaključek Ponedeljkovih igrarij 2000 

/2001 

mlade in življenja polne hčere 
nestrpno čakajo ljubezni in moške 
naklonjenosti, kar pa jih zaradi 
preračunljive in užaljene sosede ter 
snubca ene izmed hčera pripelje v 
nenavadne in komične situacije. 
Režijsko vodstvo Rudija Čamernika, 
dolgoletnega soustvarjalca gledališ
kih predstav v Hotedršici. je bilo 
odlično, zato ni čudno, da je opazno 
zadovoljen na koncu igre obljubil 
sodelovanje tudi za v naprej. 
Pohvaliti je potrebno tudi igralke in 
igralca, mlado in prizadevno ekipo, 
za katero je bila ta predstava 
odskočna deska v gledališki svet. Ne 

Ob 19.00 okroboujska predstava Nerodno 
Avguština 
Ob 20.30 otvoritev razstave delavnic 
Ponedeljkovih igrarij ob mraku - dioproiekcijo 
Utrinki z Igrarij in ognjemet 
POŠ Hotedršico 

25. 5. ob 20.00 
predavonje Kaj po vi mislite o ljubezni? 
Župnijsko učilnico no Notranjski 6 
Org: Društvo MC sv. Nikolaju 

1.6. 
Otvoritev razstave Opazujemo in ustvarjamo 
Galerijo tržnica 
Oig.: Društvo MC sv. Nikolaja 

I. območno srečanje 
instrumentalnih skupin 

P o m l a d n i k o n c e r t 

Odkar v Logatcu deluje izpostava 
lovnega sklada za kulturne dejavnosti, je 
to čutiti tudi v bolj organiziranem 
načrtovanju prireditev in povezovanju 
dejavnosti. Tako je izpostava letošnje 
leto že organizirala območna srečanja 
lutkarjev, mladih gledališčnikov, 
literarnih ustvarjalcev, pevcev... 
V Rovtah pri je bilo 21. aprila 1. obmo
čno srečanje instrumentalnih skupin. 
Množico mladih glasbenikov je navdušila 
občinstvo in še enkrat potrdila dejstvo, 
da v občini raste izjemen orkester odli
čnih glasbenikov. 
Pomladni koncert sla organizirala Sklad 
in Glasbeno šola logotec, no njem pa je 
sodelovalo 8 komornih skupin in godalni 
orkester. Letos so se na srečanje prijavile 
samo skupine instrumentalista!, ki delu
jejo v okviru GŠ Logatec, kot nam je po
vedalo vodja izpostave Nevenko Muki-
vašič, pa bo že prihodnje namenjeno tudi 
tistim, ki se igranja no instrumente ne 
učijo v glasbeni šoli. /bn/ 

gre pozabiti zanimive kostumo-
grafije. ki sta jo pripravili Marinka 
Vavken (nekdanja izjemna hoten
jska igralka) in Nada Merlak ter 
scenografijo, za katero je poskrbel 
Janko Logar s sodelavci. 
Vodja predstave je bila Francka 
Čuk, ki je s Kulturno-turističnim 
društvom poskrbela za primerno 
promocijo predstave. 
Polna dvorana zadovoljnih na
smejanih ljubiteljev gledališča pa 
je zagotovo razlog za novo, še 
boljšo predstavo. 

Nives Kovač 

Švicarski 
orkester z 
Mozartom 
Oktobra 1998 sta v Švici na 
povabilo 40 članskega sim 
foničnega orkestra mesta 
Dottikon gostovala združe
na zbora Logatec in Vr 
hnike. Skupaj so izvedli dva 
koncerta in navdušili ob 
činstvo. Konec aprila smo 
koncertu lahko prisluhnili 
tudi V Sloveniji. 

Na dveh koncertih so pevci (v 
zboru pojejo člani MePZ Pevske
ga društva Logatec in MePZ Ivan 
Cankar z. Vrhnike) pod vodstvom 
zborovodje Lovra Groma z orke 
strom izvedli Havdnovo mašo 
Missa lirevis st. Joannis De Deo, 
kjer se je kol solistka predstavila 
Spela Petkovšek. Obiskovalce 
koncertov v cerkvi sv, Nikolaja v 
Logatcu in sv. Pavla na Vrhniki so 
Švicarski glasbeniki navdušili 
tudi z. izvedbo Mozartove Sinilo 
nije V A duru in Koncerta za 
flavto, harfo in orkester v C-duru, 
pevci pa s skladbami Korsakma, 
(iouuoda. Mazija in P.artuian 
sk\|a. 

Gostje iz Švice so domov odšli 
z lepimi spomini: zaradi 
dobrih koncertov, gostoljubja 
(Pihalni orkester Vrhnika jim 
je zaigral dobrodošlico, 
sprejel jih je podžupan občine 
Logatec) in lepot Slovenije. 

Kulturno sodelovanje je bilo 
hkrati tudi odlična turistična 
promocija Notranjske. 

Karmen < )sredkar 

O b m o č n a r e v i j a o t r o š k i h p e v s k i h z b o r o v 

Lepa in najlepša pesem iz 
najmlajših grl 

V kulturnem domu v Rovtah so peli otroški zbori naše občine; najboljši trije - zbor Sv. 
Nikolaja, zbor iz šole Rovte in zbor iz šole Tabor - so imenitno predstavili našo občino v 

Loškem potoku na medobmočni reviji otroških pevskih zborov. 

Moj dobri prijatelj, sedeč na 
sosednjem stolu v rovtarski 
dvorani, mi je navdušeno 
presenečen dejal: »A si lahko 
predstavljaš toliko poslušalcev v 
Rovtah sredi delovnega petkovega 
popoldneva!?« Res. 6. aprila je bil 
petkov dan, a za kakih 260 
najmlajših pevcev naše občine in 
za množico zbranih v dvorani je 
bil pravi pravcati praznik 
živopisnega in tudi tehtnega 
otroškega petja, ki ga je 
povezovala Ajda Žižek. 
Tamkajšnja osnovna šola in 
logaška Izpostava Sklada za 
kulturo sta pripravila občinsko 
revijo osmerice otroških pevskih 
zborov - kakih 260 pevcev starosti 
od vrtca do 3. razreda. Iz na stežaj 
odprtih src so donele skladbe in 
skladbice prav vseh zborov. 
Najprej so nastopili obetavni 
Sončki iz. dolnjelogaškega vrtca 
pod vodstvom Helene Novak 
-Oblak. Mavrično sočno, slikovito 
in zvokovno čedno je odpel svoj 
tako rekoč stilno ubrani spored 
zbor sv. Nikolaja iz Logatca, ki ga 
pridno obdeluje Mihaela Gosti-
ša. Programsko pretehtano, izve

dbeno uglajeno, pa vendar živo in 
razigrano se je oglasil zbor šole 
Tabor, ki ga že leta uspešno vodi 
Zdravko Novak. Hotenjski pevci 
so s prijazno ljubkostjo zaokrožili 
svoj spored pod vodstvom vztrajne 
zborovodje Jožice Nagode. Pevska 
pr iprav l ja lno, ki jo vodi z dobršno 
vnemo Marinka Istenič, išče pota 
do čudes lepega zborovskega petja. 
Nenavadno presenečenje je 
pripravilo štirinajstero učencev, 
kolikor jih premore podružnična 
šola Vrh Sv. Treh Kraljev: Vsi pojejo, 
vsi so pevci, imenitno dobri; skratka, 
šola je en sam pevski zbor, k i ga 
zavzeto vodi Jože Štritof. Zbor šole 
8 talcev je napovedoval vse boljše 
petje; zborovodja Franc Pupis je za 
nastop pripravil celo lastno 
uglasbitev ljudske Sonce sije, dežek 
gre. Pevsko popoldne je sklenil 
gostiteljski zbor šole Rovte (vodi ga 
Mari Loštrek-Žižek) s prijetno 
ubranim odmevom odprtega in 
simpatičnega petja, ki so ga še 
posebej oplemenitili imenitni solisti. 
Dobrega petja je bilo na pretek, naše 
uho pa je zaznalo še posebej več petja 
pri zboru Sv. Nikolaja, pri zboru šole 
Tabor in šole Rovte. In natanko 

enakega mnenja je bilo tudi 
pretanjeno uho Majde Hauptman, 
ki je kot strokovna ocenjevalka 
(sama sicer nadvse imenitna 
zborovodja) prav te tri zbore 
izbrala za nastop na medobmočni 
reviji otroških pevskih zborov 19. 
aprila v Loškem potoku. 
Na tej medobmočni reviji pa 
so se naši trije zbori med enajstimi 
nastopajočimi (poleg naših treh 
še zbori iz Sodražice, Stare Cerkve, 
Ribnice, Loškega Potoka, z 
Brezovice in Vrhnike) zgledno 
predstavili, segali so kar proti vrhu 
najboljših glede na prepričljiv 
nastop, na zvokovno uravno-
vešenost in glede na tehtnost 
programskega izbora. 
»Skratka, zelo lepo!« se je nad 
našimi tremi zbori in njihovimi 
zborovodji Zdravkom Novakom, 
Mihaelo Gostiša in Mari Loštrek 
-Žižek navduševala Majda Haupt
man, ki je tudi medobmočni reviji 
v Loškem potoku posvetila svojo 
vzpodbudno besedo in kritično 
uho. 

Da bi bilo še veliko veliko petja -
od lepega do najlepšega. 

Marcel Štefančič 

Prihaja Festival 
Veris 
Glasbena šola Logatec nas 
je aprila povabila na kar 
nekaj izjemnih koncertnih 
večerov, med 20. in 50. 
majem pa pripravlja prvi 
Festival Veris. 

Jozzy Btothersi so navdušili z mladostjo 
in odločenostjo spoprijeti se s 
skrivnostmi jazza. Kako se mora 
glasbenik no nastop pripraviti in kakšen 
mora biti nastop, najbolj prepričljivo 
pokažejo učitelji tako, do sami 
nastopijo. Taki nastopi postajajo redna 
prakso, s katero učitelji navdušijo 
marsikaterega učenca, da vztroja pri 
vajah. In to je bil tudi osnovni namen 
Koncerta učiteljev 18. aprila. 
Že zelo dolgo vadi rog Andrej Žust, ki ga 
je na koncertu spremljala pianistka 
Boženu Dornik. Koncertni večer je 
pripravil s študentko harfe na SGBŠ, 
Arijo Gaberc in navdušil z Mozartovim 
koncertom. 23. aprila pa so koncerriroli 
flavtisti (Rebeka Hren, Boris Bizjak, Alja 
Velkavrh, Mojca Sok in Neža Božič) iz 
razreda prof. Fedje Rupla na Akademiji 
za glasbo. 

20. maja pa se v Logatcu začenja prvi 
festival Vetis. Kot nam je povedal 
ravnatelj glasbene šole, Matjaž Albreht, 
se bo v desetih dneh na različnih 
lokacijah zvrstila kopica koncertnih 
dogodkov, ki jih bodo pripravili učenci in 
učitelji glasbene šole ter nekateri odlični 
slovenski glasbeniki. 
Matjaž Albreht, ki je dal idejo zo to 
festival, je prepričan, do bo prireditev 
uspešno iti do bo že naslednje leto 
prerasla občinske meje, njen namen pa 
je širjenje glasbene kulture, srečevanje 
umetnikov in praznovanje pomladi. 

/bn/ 

Pika je najboljša 
V prejšnji številki Logaških novic smo poročali o Območnem 
srečanju gledaliških skupin, ki je bilo marca v Logatcu. 
Selektorica Simona Zore Ramovš je izmed devetih predstav 
za nastop na Medobmočnem srečanju, ki je bilo 11. aprila v 
Horjulu, izbrala predstavo Pika Nogavička, ki so jo pred 
dvema letoma skupaj pripravljali in potem zavzeto postavili 
na oder učenci OŠ K talcev in njihovi mentorici, Simona 
Nagode in Judita Cempre. Odlični igralci, v vseh gledaliških 
elementih dodelana predstava je res navdušujoča in si je 
vsekakor zaslužila udeležbo na višjem nivoju tekmovanja. 

V Horjulu so gledalci poleg Pike lahko videli še tri predstave iz drugih 
občin. Tudi na tem srečanju jih je ocenjeval posebni strokovni sodelavec 
J SKD za gledališko dejavnost, Miha Alujevič. Ker pa bodo na državnem 
srečanju za naše območje v Ljubljani od 1. do 3. junija lahko nastopile 
samo štiri dramske skupine, bi bila uvrstitev nanj res izjemen uspeh. 
Konkurenca je zelo huda, mi pa kljub temu navijamo za našo Piko še 
naprej. 
In kakšno mnenje ima O taksnih srečanjih mentorica Simona Nagode' 
Takšna srečanja se ji zdijo pomembna predvsem zaradi druženja 
mentorjev in mladih igralcev, s katerimi se lahko skupaj pogovarjajo, 
ocenjujejo svoje delo in delo drugih, si svetujejo, torej je to zelo koristen 
način izobraževanja mladih gledališčnikov. Dobro je tudi. da mentorji 
dobijo Strokovno oceno svojega dela, čeprav se je ravno njim zgodilo, da 
sta bili oceni Pike Nogavičke na dveh srečanjih dokaj različni in mogoče v 
prihodnosti sploh ne bi bilo slabo, če bi bila na srečanjih vsaj dva 
ocenjevalca. Vsako ocenjevanje je pač tudi subjektivno, Težko pa je 
razumeti, da en ocenjevalec določen prizor zelo pohvali, drugi pa 
popolnoma skritizira. Simona kljub temu misli, da so kritike predvsem 
konstruktivne in da jih morajo skupine sprejeti dobronamerno, saj so jim 
lahko v veliko pomoč pri nadaljnjem delu. 
Naj končan z vzpodbudnimi besedami, zapisanimi v splošni oceni 
Območnega srečanja: "Izpostava Logatec je v tej sezoni zagotovo 
pokazala veliko. Pra\ toliko volje in moči ter neustavljive vedoželjnosti 
vam želim se naprej Čestitam vsem nastopajočim in vodji Izpostave za 
dobro organizacijo!" 

/, besedami se lahko \ celoti strinjamo, saj pomenijo, da je gledališka 
dejavnost v Logatcu na pravi poti. 

Bojana Levinger 
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Lev Pupis in Luka Loštrek na 
poti do uspeha 

Luka in Lev tokrat brez saksofona; v tiskarni, kjer nastajajo Logaške novice. 

Zgodba o Luki 
Začel je z devetimi leti, najprej z 
blok flavto, potem pa je Matjaž 
Albreht rekel, da bo igral saksofon. 
V osmem razredu je prvič tekmo
val na Državnem tekmovanju 
mladih glasbenikov. 2. mesto mu 
je vlilo samozavest, opravil je tudi 
sprejemni izpit za Srednjo 
glasbeno šolo. Njegov profesor 
Matjaž. Drevenšek ga je v drugem 
letniku poslal na poletno izpo
polnjevanje v Gap v Francijo, kjer 
poučujejo najboljši profesorji. 
Takrat se je tudi zgodilo: prvič je 
zares pomisli, da bo glasba njegov 
poklic. 
Zdaj je v drugem letniku 
Akademije za glasbo v Ljubljani. 
Profesorja Drevenška zelo obču
duje, pravi, da je odličen, eden 
naših redkih profesorjev, ki je 
konkurenčen tudi v tujini. Toda 
Luka je prepričan, da je prišel čas, 
ko mora spremeniti okolje, ko 
mora najti novo motivacijo, nove 
izzive. Zalo se je odločil, da bo šel 
za več let študirat v tujino. V Pariz, 
v deželo, kjer je saksofon alfa in 
omega glasbe. Letošnji obisk 
Pariza ga je namreč potegnil v že 
kar fanatično delo, prvič v 
življenju se mu je zgodilo, da je 
želel vaditi ves dan ... J a, želi si 
dokončati študij na Akademiji v 
Ljubljani in vzporedno, morda že v 
jeseni, študirati tudi v Parizu. 

Francija je namreč dežela sakso
fona in zato želja vseh mladih 
saksofonistov sveta. 
Kljub mladosti Luka že poučuje na 
poletnih šolah saksofona v Novi 
Gorici in še kje, poučuje tudi na 
logaški glasbeni šoli. Tudi v vodenju 
Pihalnega orkestra Logatec se preiz
kuša in dirigiranju, kar je zanj veliko 
priznanje, hkrati pa se ob tem veliko 
nauči. 
Tak je Luka, 20-letnik, ki hoče biti 
odličen glasbenik. Kljub temu, da rad 
igra košarko in odbojko, zdaj zaradi 
možnosti poškodbe prstov razmišlja 
bolj o nogometu. 

Zgodba o Levu 
Lev Pupis. mladi logaški saksofonist, 
študent Univerze za glasbo in 
upodabljajoče umetnosti na Dunaju 
pri zelo znanem profesorju Otu 
Vrhovniku, trenutno vzporedno štu
dira tudi na Nacionalnem konserva-
toriju za glasbo v Parizu pri profe
sorju Jeanu-Ivesu Fourmeau. 
Priti na enega od francoskih glas
benih konservatorijev je želja mno
gih mladih saksofonistov z vsega 
sveta, saj je Francija tako rekoč 
domovina tega pihalnega instru
menta. Lev nam je povedal, da je zelo 
zadovoljen s študijem, saj mu 
"pariški" profesor odpira nove 
poglede, v Parizu vlada tudi izjemno 
vzdušje, našel je nekaj glasbenikov, s 

katerimi komorno muzicira... Se 
pa vedno rad vrne v Logatec, ki ga 
ima kljub temu, da veliko časa 
prebije v tujini, za svoj dom. Študij 
v Parizu ni poceni, zato je zelo 
hvaležen občini Logatec, ki mu že 
nekaj let finančno pomaga s 
štipendijo. 
Lev si želi. da bi uspešno končal 
študij in stopil na profesionalno 
glasbeno pot. Svoje glasbene in 
koncertne izkušnje že prenaša na 
mlade, saj poleti vodi tečaje 
saksofona, zelo rad pa vedno, če 
ima le možnost, sodeluje tudi v 
logaškem Pihalnem orkestru. 
24-letnik, ki ve, kaj hoče, in še en 
odličen glasbenik, ki je izšel iz 
logaške glasbene šole. Kot 
klarinetist je namreč začel pri 
prof. Janezu Trevnu, potem pa se 
navdušil nad saksofonom in svojo 
glasbeno pot nadaljeval pri 
profesorju Matjažu Albrehtu. Zato 
se tako rad in pogosto vrača v 
Logatec. 

To sta zgodbi dveh mladeničev, ki 
stopata na profesionalno glas
beno pot. Lev je večino študijskih 
let prebil v tujini. Luka doma. 
kljub temu sta ostala prijatelja, 
skupaj igrata v kvartetu sakso
fonov z zanimivim imenom 
4SAXKSS. Zdaj ju bo morda združil 
Pariz. In uspeh v svetu glasbe! 

Branka Novak 
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Tovarniška cesta 3, 1370 Logatec 
Tek: 754 28 55, Tel./Fax: 754 44 17 
CSM: (141 644 %7, (iSM: 041 893 617 
Ivmail: avtosola.ninô siol.net 

f I v* 
tečaj cestno prometnih predpisov ((TI') s pričetkom v 
soboto 12.05.2001 ob *).(»() uri v prostorih avlo šole. 

Praktična vožnja takoj po končanem tečaju! 
Vse inlormac ije in vpis na tel. (01) 754-28-55 vsak dan od a.00 do 20.00 ali 

neposredno pred prh etkom tečaja. 
I Iradne ure oh sredah od 14.00 do 16.00 ure. 

ZA SODELOVANJE SE PRIPOROČAMO! 

Š P O R T N I M A J 

11.5. Mali nogomet - liga 
19.00 začetek 6-ih tekem 
Športni park KOVK Rovte 

13.5. Pohod na Blegoš 
PD Logatec 

Nogomet 
9.30 Turnir cicibanov 
Stadion Sekirica 

18. 5. Mali nogomet - liga 
19.00 začetek 6-ih tekem 
Športni park KOVK Rovte 

19. 5. Nogomet 
10.00 mlajši dečki 
14.30 kadeti 
17.00 člani 
Stadion Sekirica 

20.5. Srečanje 
Notranjskih planincev na 
Planini pri Vrhniki 
PD Logatec 

2 5.5. Mali nogomet - liga 
19.00 začetek 6-ih tekem 
Športni park KOVK Rovte 

26. in 27.5. Dvodnevni 
pohod po NNP 
Vzpon na Stol 
PD Logatec 

27.5.Jubilejni30.Tek 
prijateljstva za pokal 
Sobote 
7.30 do 9.20 prijave 
Start ob 9-30 na Društvenem 
igrišču Hotedršica ob vsakem 
vremenu 
Športno društvo Hotedršica 

1.6. Mali nogomet - liga 
19.00 začetek 6-ih tekem 
Športni park KOVK Rovte 

2.6. Nogomet 
10.00 mlajši dečki 
14.30 kadeti 
17.00 člani 
Stadion Sekirica 

3.6. Koroška - Viljenica -
vojni muzej 
PD Logatec 

Vozniki, pozor 1 

Prijetni sončni dnevi so marsikoga zvabili 
v naravo. Sprehodi po gozdovih so 
prijeten oddih po napomeni vsakdanjiku -
nadihamo se svežega zraka in nekaj 
naredimo zose. Nekoliko bolj zagnani se 
za sprostitev vsedejo na kolo. In vedno več 
jih je, ki s kolesom zavijejo stran od 
asfaltnih cest, na gozdne poti in stezice. A 
se po gozdnih poteh rodi vozijo tudi 
vozniki avtomobilov, ki so vse prevečkrat 
presenečeni ob bližnjem srečanju s 
kolesarjem. Zato se, vozniki, zavedajte, 
do je v gozdu vse več tudi drugih 
uporabnikov cesta, ki lahko ob srečanju z 
vami potegnejo "to krotko". Vozite 
previdno, dovolj počasi in po svoji sttani 
ceste. 

/pet/ 

Jamarji še naprej aktivni 
Logaški jamarji so že vrsto let med najbolj aktivnimi 
jamarskimi društvi v Sloveniji. - Številna nova odkritja. -
Nadaljevanje raziskav v ledeni jami Paradana v 
Trnovskem gozdu. 

V tej jami so jamarji v 23-letni zgodovini raziskovanj prišli do globine 
650 metrov, lani pa so odkrili nova brezna in po njih prišli do globine 
400 metrov. Kot pravijo v Jamarskem društvu, so z novimi odkritji 
dokazali domneve, da so nekoč iz Paradane po vsej Evropi in tudi svetu 
vozili led, saj so našli ohranjene tudi lesene lestve, ki dokazujejo te 
domneve. 

Uspešni so bili tudi mlajši jamarji, saj so blizu ceste Laze-Logatec (ob 
repetitorju Velike bukve) odkrili novo jamo, v njej pa ohranjene losove 
kosti, kar so potrdili tudi na Slovenski akademiji znanosti in umetnosti. 
Zanimiva so tudi odkritja v Borisovem dihalniku za Malim mostom na 
Martinj hribu. Kot pravi jamar Miran Nagode, je to logaški vulkan, saj 
zaradi konstantne temperature (9 stopinj) v hladnih dneh iz njega vre 
topel zrak, kar se tudi lepo vidi. Dihalnik so tudi poglobili za dvajset 
metrov in s tem odprli možnosti, da pridejo do podzemnega toka 
Ljubljanice. 
Precej dela so opravili tudi v jamarski koči. Zamenjali so okna. razširili 
pot in uredili težave z meteorno vodo, ki jim je zalivala prostore. 
20. maja jamarji pripravljajo tradicionalni spust v Logaško jamo, ki bo 
tudi tokrat namenjen vsem obiskovalcem. Za isti vikend v maju 
organizirajo tudi pohod od Rakeka do Logatca. Pot bo potekala mimo 
Rakovega Škocjana, Zelških jam, unške koliševke in grada Hausberg 
naprej čez logaški kras skozi Skedneno in Vranjo jamo ter mimo 
(iradišnice. V njej bi radi letos izpeljali pravi podvig, saj bodo poskušali 
preplavati sifone v tej na pogled res strašljivi jami. 

Matevž Podjed 

Z u p a n p o d p i s a l z a C e r k n i c o 

Napovedi o združevanju logaškega in cerkniškega košarkarskega 
kluba se kot kaže uresničujejo. Sedaj že bivši trener in tvorec uspehov v 
Logatcu, Rok Zupan, je namreč v preteklih dneh s Cerknico podpisal 
pogodbo o treniranju članske ekipe v naslednji sezoni. Iz Logatca se z 
njim selijo še igralci Lukič, Tardan in Stefanišin. V Cerknici si želijo v 
vrh 2. državne lige, v Logatcu pa naj bi si skušali zagotoviti obstanek v 
tem tekmovanju z mlajšimi igralci iz obeh klubov. To ekipo bo vodil 
Cerkničan Gregor Pokleka, medtem ko bo Zupan še vedno skrbel za 
starejše dečke. 

Matevž Podjed 

Giro tudi skoz Logatec 
Giro dTtalia - tradicionalna profesionalna kolesarska dirka z udeležbo 
najboljšega, kar zmore ta hip biciklizem - bo 29. in 30. maja vijugal 
svojo 10. in 11. etapo, imenovano Brez meja (Senza confini), po 
Sloveniji. Tudi Logatec je bil povabljen k sodelovanju pri organizaciji 
tega velikega mednarodnega kolesarskega dogodka. Slovita kolesarska 
druščina bo zapeljala na slovensko stran 29. maja pri Fernetičih in 
istega dne peljala tudi skozi Logatec. 

Giro d'ltalia - etapa BREZ MEJA 
skoz Logatec 29. 5. 2001 predvidoma med 16. in 16.15, 
zapora glavne cesle predvidoma med 15. in 17. uro. 

Za varnost bo poskrbljeno s pomočjo obeh logaških gasilskih društev, 
ZŠAM, Košarkarskega in Smučarskega kluba, Planinskega društva ter 
tabornikov. Prav je, da sprejmemo kolesarsko parado dovolj 
pripravljeni tudi z urejenim okoljem. Tega dne Občina vabi občane, 
podjetnike in vodstva javnih institucij, da zlasti vzdolž glavne ceste (od 
Grčarevca do Valkartona) izobesijo zastave, ki naj pozornostno 
pozdravijo to pomembno mednarodno prireditev. 
Slovenska in italijanska televizija bosta širokemu svetu posredovali tudi 
utrinke z »logaške etape«. Zato naj bo naša podoba kar najbolj prijetna, 
vredna sporočila italijansko-slovenske pentlje (ura d'ltalia: Živeti in 
gibati se brez meja. 

Marcel Štefančič 

http://www.mali.si
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Jožko 
Petkovšek 
ubranil naslov 
Po tem ko se je Jože Petkovšek 
odločil vsaj za nekaj časa 
postaviti smuči v kot, se je očitno 
z vso vnemo lotil klasičnega teka. 
Na Ravnah je ubranil naslov 
državnega prvaka v teku na 10 
kilometrov. "V tem trenutku 
pišem diplomo, ki jo bom, upam, 
junija že lahko zagovarjal, tako 
da mi tek sploh ni na prvem 
mestu," zatrjuje Petkovšek. 
Rezultati nikakor ne kažejo na to. 
Sedaj ga čaka nekaj tekov v 
reprezentančnem dresu, glavni 
cilj sezone pa je Univerzijada 
avgusta v Pekingu, do takrat pa 
je. po njegovem mnenju, 
potrebno formo dvigniti še na 
višji nivo. 

Matevž Podjed 

Tekači 
tretji 
Sezona smučarskih tekov 
končana. - V logaškem 
klubu so kljub katastro
falni sezoni z doseženim 
zadovoljni. 

Kot smo v Novicah že poročali, je 
mila zima prinesla kup težav, 
tako da so tekmovalci večino 
snežnih dni preživeli na Pokljuki, 
tistim mlajšim pa ni preostalo 
drugega, kot pridno trenirati v 
telovadnici in čakati na sneg. V 
končni klubski razvrstitvi je TSK 
Valkartons 1581 točkami zasedel 
tretje mesto, za zmagovalno 
Olimpijo pa zaostal za dobrih 
dvesto točk. Zaostanek so si 
nabrali predvsem zaradi manjše 
krize pri dekletih, saj jim 
primanjkuje tekmovalk, vseeno 
pa Logatčani potrjujejo vrhun-
stvo, za kar je v prvi vrsti zaslužen 
trener Pavel Dornik, ki sedaj že 
IS let skrbi za razvoj teka v 
občini. 

Pri mlajših deklicah je tako liani 
Ivančič v skupnem seštevku 
zasedla drugo mesto, pri starejših 
pa Andrejka Godina sedmo. Pri 
starejših dečkih je bil drugi Blaž 
Bešvir, na četrtem in petem 
mestu pa mu delata družbo prav 
tako Logatčana Peter in Tine 
Brenčič. Nekoliko nižje so pristali 
mlajši dečki, saj je bil Domen 
Peklaj enajsti. Pri dekletih se je 
odlično odrezala l.ea Pergovnik, 
na koncu je pristala tta tretjem 
mestu med starejšimi mladin
kami, Nejc Premrov pa je dekla-
siral vse mlajše mladince, tako 
kot Darjan Brus starejše. 

Podobno je v skupnem seštevku 
pri juuiorjih slavit Gašper Anti-
čevič, pri članih pa velja omeniti 
končno četrto mesto Uroša 
Godine in sedmo reprezentanta 
Vasja Rupnika. Ob koncu naj 
dodamo še to, da je mladinec 
Miha Preveč osvojil sijajno peto 
mesto na Olimpijskih dnevih 
mladih, Florjan Ambrožič pa je 
članski državni prvak v šprintu. 
Tekači so v teh dneh na počitku, v 
maju bodo že zečeli s pripravami, 
tekli bodo na krosih, avgusta pa 
se bo že začelo zares s prvimi 
rolkarskimi tekmami. 

Matevž Podjed 

Slovenska hokejska 
pravljica 

Neverjeten uspeh slovenskega hokeja in uvrstitev v elitni razred je vzrok, da tej temi 
tudi v Logaških novicah namenjamo nekaj prostora. Pogovarjali smo se s 

pomočnikom glavnega trenerja, nekdanjim vratarjem Olimpije, Darkom Prusnikom. 
Darko je štirinajstkratni članski državni prvak, za reprezentanco je odigral več kot 

180 tekem, z njo nastopil tudi na šestih svetovnih prvenstvih, kot pravi, pa mu je sedaj 
v največje zadovoljstvo to, da zastruplja mlade ljudi s športom, saj je kondicijski 

trener mlajše generacije olimpijinih košarkarjev. 

Na lanskem Svetovnem pr
venstvu skupine B je Slo
venija prikazala sila pov
prečno igro, letos pa na
redila neverjeten korak 
naprej. Čemu gre pripisati 
ta kakovosten preskok? 
Predvsem je bilo letos več denarja, 
sama organiziranost je na precej 
višjem nivoju, sistematično smo se 
pripravljali skozi vse leto, imeli 
kar 16 pripravljalnih tekem, 
fantom so bile obljubljene lepe 
nagrade, zelo pa so bili tudi 
motivirani. Lani smo imeli kup 
težav. Za reprezentanco so igrali 
štirje, ki sploh niso imeli klubske 
sezone (Avgustinčič, Žagar, 
Pirnat, Peruzzi), saj drugih 
igralcev ni bilo, nismo imeli 
skupnih priprav, niti tekem, 
rezultat pa je bil temu primeren. 

Britanci so pred odločilno 
tekmo "razbili" Kazahstan 
s kar 11:2. Kakšno je bilo 
vzdušje med igralci, ko so 
izvedeli za razplet te farse 
in da je za napredovanje 
potrebna zmaga proti Esto
niji s kar z dvanajstimi goli 
razlike? 

Karakter reprezentanc iz. bivše SZ 
je znan, ko izpadejo iz. igre za 
zmago, se enostavno predajo, tudi 
napijejo se, tako da smo zmago 
Britancev pričakovali. Računali 
smo na 5:3, morda 6:3. Vendar pa 
so bili igralci po tej tekmi kar malo 
šokirani. 

Se je pojavil dvom, da mor 
da ne bo šlo? 
Ja res, v odmoru med prvo in 
drugo tretjino nismo bili več 
prepričani, da nam bo uspelo. Na 
hodniku so Britanci bodrili naše 
nasprotnike, naj zdržijo, Estonci 
so jim v polomljeni angleščini 
zatrjevali, da bodo Slovenci zago
tovo ostali v B skupini. Moram 
priznati, da če ne bi bil trener, bi 
kakšnega Kaz.ahstanca ... ne vem, 
kaj bi mu naredil! (Darko je ves 
čas svoje kariere veljal za 

hokejista, ki mu za kakšen manjši 
pretep ni bilo treba dvakrat reči. zato 
imajo igralci Kazahstana kot kaže 
srečo, da je bil na SP v vlogi trenerja,-
op. pisca). Meni se je vse skupaj 
zagabilo, to sem tudi jasno povedal 
funkcionarju mednarodne hokejske 
zveze, saj so pred prvenstvom javno 
povedali, da v eliti prihodnje leto na 
Švedskem, predvsem iz finančnih 
razlogov, želijo Veliko Britanijo in ne 
Slovencev ali Kazahstancev. Ampak 
odloča srce in pred tekmo sem dejal 
Janu, da bo zabil sedem golov, dal jih 
je šest. tudi to pa je bilo dovolj za 

Med drugo tretjino pa je po
časi že postalo jasno, da ho 
našim fantom uspelo opravi 
ti misijo Nemogoče. 
Ko je bilo 9:0 sem že vedel, da smo 
med elito. Tudi F.stonci so videli, da 
nimajo kaj in so se predali. 

Večer se je začel v nabito 
polnem Tivoliju, končal pa... 
Uf, ob petih v Papilonu. 

Vendarle pa misli verjetno že 
uhajajo na SP skupine A. 
Kako se obdržati v družbi 
najboljših? 
S tako organizacijo kot letos, ko 
pridejo se Penko, Terglav in 
Razingar, ki sedaj igrajo v ZDA. 
bomo še močnejši. Blizu smo 

Nemcem. Italijanom. Švicarjem. 
Ukrajincem, Avstrijcem. Norveža
nom in s pravim pristopom na 
vseh nivojih jih lahko 
premagamo. Verjetno pa bo 
potrebno tudi klubsko 
tekmovanje spraviti na višjo 
raven. Ravno sedaj gremo tudi na 
SP skupine A v Nemčijo, tam se 
bomo pogovarjali z. Avstrijci in 
Italijani o oblikovanju skupnega 
tekmovanja, kot je pred leti že bila 
Alpska liga. Avstrijci so že pokazali 
velik interes, saj naša moštva, 
predvsem Olimpija in Jesenice, 
polnita njihove dvorane, pa tudi 
Italijani so sedaj spoznali, da se pri 
nas resno dela in da na vseh 
nivojih napredujemo. 

Po tem sanjskem nastopu 
se verjetno že oglašajo 
klubi, ki bi želeli videti 
kakšnega našega 
hokejista v svojih vrstah. 
Po SP v Nemčiji bo vse jasno. Jan 
bo šel na Švedsko ali v Avstrijo. 
Zupančič podobno, ponudbe ima 
gotovo tudi Tomaž Vnuk, pa 
verjetno tudi kakšen od mlajših 
igralcev. 

Darko Prusnik, hvala lepa za 
prijeten pogovor in veliko uspeha 
še naprej. 

Matev: Podjed 

Idrijski spektakel 
Sijajno organizirana dirka, 15 tisoč gledalcev in gladka 
zmaga Izolana Andreja Jereba so zaznamovali 1. Idrija 
Rally. Jereb si je s svojo Ibizo kit car vrata do zmage na 
stežaj odprl že v prvih treh hitrostnih preizkušnjah, ko 
je imel največji rival, domačin Darko Peljhan, kup težav 
in izgubil dobrih 40 sekund, ki mu jih do konca ni 
uspelo nadoknaditi. 

Startalo je 31 posadk, do cilja jih je prišlo 20, med njimi tudi ženska 
posadka Katarina Gnezda-Dolores Moravec (Ford ka). Peljhan (Golf kit 
car) je bil na koncu drugi, tretje mesto pa je zasedel Mitja Klemenčič z 
Mitsubishijem EVO 6. Zaostal je za dobre štiri minute, a kot pravi, se 
novega avta še ni dobro navadil, tako da bo na naslednjih dirkah še 
hitrejši. Četrti je bil nekoliko presenetljivo Aleks Humar (VW Polo 
skupine N). ki je tako skupaj z atraktivnim Rokom Černjavskim (6. 
mesto) napravil lepo promocijo za letos ustanovljeni pokal "1.4". 
Startalo je tudi kar nekaj Yugov, med njimi žal ni bilo tovarniškega 
voznika Zastave iz ZRJ, ki pa je bil prijavljen, med njimi pa se je najbolje 
odrezal Robi Pirih in na koncu pristal na odličnem 8. mestu. 
Žal letos ni uspelo zbrati dovolj denarja edinemu logaškemu vozniku 
Branku Nagodetu, tako da bo letošnjo sezono preskočil, za naslednjo pa 
upa, da mu bo uspelo nabrati dovolj sponzorjev za vrnitev med 
najhitrejše voznike naših cest. 

Matevž Podjed 

<&olp Biti 
utrujen od 
športa, Kot 
alRoRolal 

Zadovoljstvo v 
odbojkarskem klubu 
Po slabši lanski sezoni so v Odbojkarskem klubu pričakovali, da bo 
letošnja precej uspešnejša, a so v prvem delu prvenstva 3. državne lige 
doživeli pravi šok. saj so kljub kvalitetnim treningom nizali poraz za 
porazom, Tudi z igralci so imeli kljub okrepitvam nekaj težav, saj se 
Bernard Debevec, ki je prišel z Brezovice, ni najbolje vklopil v ekipo. 
Sezona je končana, v klubu pa so vendarle zadovoljni, saj se jim je v 
drugem delu prvenstva trdo delo krepko obrestovalo. Po vrsti so 
premagali vse ekipe, razen vodilnih Kamnika, Izole in Portoroža, v 
odločilni tekim za šesto mesto pa s 3:0 "razbili" še Kočevje. 

V klubu so ponosni tudi na delo z. mladimi. Mlajši dečki so v sila močni 
konkurenci, v skupini z Olimpijo in lanskim prvakom Žužemberkom, 
na cetrifinaliiein turnirju osvojili tretje mesto in tako za las izpadli. 
Starejši dečki so prišli med .'.() najboljših ekip v Sloveniji, kar je lep 
uspeh glede na to. da v tej ekipi igra polovica mlajših dečkov, ('lani bodo 
naslednic leto se naprej vztrajali V tretji ligi. seveda pa si vsi želijo 
naredili korak naprej m se vrniti V vrh lige, kjer so pred leti ze bili. 
Dodamo pa naj se to. da je dolgoletni dan kluba. Andrej Smuc, po hudi 
poškodbi kolena presedlal na sedečo odbojko, ki jo večinoma igrajo 
invalidi in z ekipo Športnega društva Invalid Ljubljana osvojil naslov 
državnega prvaka ter se pridruže! drugemu Logatčanu Marku 
Zupančiču na seznamu državne reprezentance 

\1atevi Podjed 

file:///1atevi
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Kapelica na Krogrskem 
Le nekaj streljajev od kapelice na 
Speh' pripotujemo po hleviški 
cesti do prelepe kapelice na Krog' 
ali, kot se tudi reče, na Krogrskem 
- ob razpotju vaških in doma
čijskih poti (k Šaletovim, Hojano-
vim, Novakovim-Krogrskim). 
Znamenje, ki ga na spodnjem 
robu Novakovine objema dvoje 
lip, jesen in češnja, naravnost kliče 
po prenovi - ne pa po predelavi!!! 
Namreč, prava sreča je, da 
krogrske kapelice še ni načela 
roka prenerodnih prenavljavcev. 
Čas je pač nepopustljiv in po svoji 
ustaljeni navadi nažira obstojnost 
te lepote, ki jo velja skrbno 
ohraniti. ' 

Kapelica na Krogrskem na 
Hlevišah. (Foto: F. Bogataj) 

Natančno starost in vzgib za njen 
nastanek je težko določiti; moč je 
le domnevati, da šteje v starost 
kakih 200 ali celo 300 let, če 
upoštevamo predvidevanja, ki 
smo jih navajali ob predstavitvi 

kapelice na Speh'. Obcestna 
kapelica, posvečena Žalostni Mariji, 
naj bi v davnini pozdravljala cerkve
no gosposko na poti z žirovske 
(morda celo škofljeloške) strani 
proti Vrhu Sv. Treh Kraljev in naprej 
do Vrhnike: prav gotovo pa je 
blagoslavljala ondotne popotnike 
kot še dan današnji. 
Arhitektura kapelice (dimenzije: 
širina - v spodnjem delu 128 cm - v 
zgornjem delu 114 cm; višina do 
kamnite obrobe 75 cm, do kapa 160 
cm, do slemena 250 cm - oltarček 
visok 90 cm, širok 65 cm -: dolžina 
150 cm) ponuja nekaj pozno-
gotskega nadiha. Kamnita zgradba 
je v spodnjem delu nekoliko širša kot 
v zgornjem. Osnova pod oltarčkovo 
nišo je kamnito obrobljena. Nad 
obrobo se v ospredju dviguje stebri-

časti del z vbočeno grajenim 
pročeljem pod oltarčkom, nad 
katerim se razpenja obočni strop 
in nad njim dvokapna streha, 
krita, žal, z betonskimi strešniki. 
Zunanjščina in notranjščina sta 
ometani in opleskani. V kapelici, 
ki je posvečena Žalostni Materi 
Božji, je za steklenimi vratci lepa 
lesena ljudsko izoblikovana Pieta 
(visoka 40 cm) z levo in desno 
stoječima angeloma (visoka 27 
cm) - vse troje potrebno tehtne 
restavracije. Domačijska kapelica 
je v lasti Krogrskih (Novakovih), 
ki tudi skrbe za to izjemno 
nabožno in kulturno lepoto; te še 
posebej ne bi smel noben čas 
izbrisati iz, naše kulturne dedščine. 

Marcel Štefančič 

Z E L E Z O K R I V S T V O 

S r e č k o B R U S s.p. 

Obrtna cona Logatec 26 
1370 Logatec, tel.: 01 756 42 /1 

T R G O V I N A 

/ gradbenim materialom 
in žele/nina 

Š t e f k a B R U S s.p. 

Kalce21 a, 1370 Logatec 
tel./fax: 01 /54 21 21 

m a a i i ® ® a m u r n o m ® 

m i r n e m ® ® 

M o ž n o s t p r e v o z a m a t e r i a l a s h i a b k a m i o n o m 

ODPRTO: vsak dan od /. do IS. ure, sobota od /. do 12. ure. 

G o s t i š č e 

Sinja Coricu 12.1, VRHNIKA, tel.: 01/ 755 34 77 

S l a v n o s t n e večerje, k o s i l a , možnost p o r o k . 

L e t n i vrt - sladoledi, s a d n e k n p e , r a z n i c o c t a i l i . 

Restavracija j e k l i m a t i z i r a n a . 
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A V T O S O L A 

l i c e n c o 
Vabi v tečaj cestno-prometnih predpisov 

A , B , C , E in H K A T E G O R I J E , 

ki bo 14. 5. in 11.6. 2001 ob 18. URI. 

Možnost plačila ur vožnje na obroke. 
Vabljeni tudi kandidati drugih avtošol. 

IZPITNO VOŽNJO LAHKO OPRAVITE 
V POSTOJNI ALI LJUBLJANI. 

Organiziramo tečaj iz varstva 
pri delu s traktorjem. 

Inf. in prijave: 

Komtar - Petrovič, storitve in izobraževanje, k.d. 
S t a r a c. 2 3 , V r h n i k a 

U R A D N E U R E : 

t o r e k , s r e d a , čet r tek 
o d 12 . d o 17. u r e , t e l : 01 / 7 5 0 4 0 4 0 

vsak dan od 7. do 19. ure, GSM: 041 / 739 838 

Octavia RS najmočnejša Škoda 
O c t a v i o R S o d l i k u j e : 
- športni videz, 
- moćan motor (180 KM), 
- privlačna in udobna notranjost, 
- dobra lega na cesti in varna vožnja. 

Ugodne cene avtomobilov F a b i a , 
modelno leto 2000. 

Izkoristite možnost nakupa na kredit ali na leasing in možnost nakupa staro za novo. 
Možnost preizkusa testnih avtomobilov preko vikenda. 

Podjetje za trgovino in avtoservis 

AVTO CENTER 
IDRIJA d o o 

Idrija, Gregorčičeva 10; 

tel.: 05 373 46 93, faks: 05 373 46 96 

e-mail: info@avtocenter-idrija.si 

www.infax.si/avtocenter-idrija 

P R H I A J A Č A S P O M L A D N I H N E V I H T IN U D A R O V S T R E L E 

zakaj b i t u d i v a m s t r e l a u n i č i l a T V s p r e j e m n i k , 

r a č u n a l n i k a l i t e l e f o n , 

č e j i h l a h k o u č i n k o v i t o z a š č i t i t e ? 

Izjemno kvalitetne ameriške zaščite in naprave za 
brezprekinitveno napajanje BliLKIN z življenjsko 
aaraneijo in zavarovanjem priključenih naprav 
so prava rešitev za vas ! 

, ' / / 

I I 

1» 
49° bo 

Na voljo vam je več modelov prenapetostnih zaščt. 

- <><! i do 8 vtičnic za električne naprave 
- do 2 priključka za telefon ali faks 
• do t TV priključek 
• zavarovanje priključenih naprav 

od 18.000 do 90.000 DEM 
- življenjska garancija (brezplačna menjava 
okvarjene ali uničene zaščite) 

...In naprav za bezpreklnitveno napajanje (UPS): 

maksimalna obremenitev od 195W naprej 
kapaciteta avtonomije od 325 va naprej 
Avi< avtomatska regulacija napetosti 
H AVK priključkov od tega 4 s priklopom na baterijo 
varovalni priključek za telefon, faks ali računalniško mrežo 
programska oprema za nadzor nad delovanjem naprav 
zavarovanje priklj. naprav od i)8.ooo do 196.000 DEM 
brezplačno "reševanje" podatkov s poškodovanih diskov 
življenjska garancija ob redni menjavi baterij (na 2 leti) 
dvoletna garancija za baterije ( menjava med delovanjem! 
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Od novice... do Novic 
Morda se na prvi pogled res zdi, da je izdelava časopisa mačji kašelj; članki derejo v uredništvo, se vnesejo v računalnik, od tu naprej prevzame pobudo tiskalni stroj 

in Novice so tu. Pa vendarle je stvar nekoliko bolj zapletena. Pokrivanje dogodkov in aktualne problematike v naši občini namreč zahteva pripravo "terena" oz. 
snovanje idej, poizvedovanje o dogodkih in vohljanje za informacijami že vsaj mesec dni pred izidom. Časa za počitek ni in že prvo sredo po izidu Novic zaseda 

16-člansko uredništvo, ki si izmenja mnenja o pretekli številki, snuje ideje za prihodnjo ter vsakemu članu dodeli svojo nalogo. 
Potem pa veselo na delo... 

Čist v s a k m e s e c 
i s t a p e s e m ! 

T o j e z a z n o r e t M L 

m 

V želji, da bi iz naših sogovornikov izvrtali čim več. smo pri Vsem mogočim tehnološkim Ker pa slika pove še več od besede. Po tem, ko so besede ujete na diktafonski trak, jim je In ker čas teče vedno prehitro, se rok za 
svojem delu precej nadležni in po vsej verjetnosti krivi za iznajdbam navkljub, ostajata je naš fotograf Franjo stalno na potrebno dodati še "rep in glavo" oz. jih spraviti v obliko, oddajo člankov (20. v mesecu) bliža z 
marsikateri sivi las. papir in svinčnik naše glavno preži in skorajda ni dogodka, ki je primerna za objavo. nezadržno hitrostjo. Našo dežurno 

orožje. kamor ne pritakne svojega druge- novinarko Petro že grabi panika. 
ga očesa - fotoaparata. Histerično klicari novinarje in opozarja 

(=grozi) na "deadline". 

T o l e m a l skrajšat , 
t u k a j m a l o 

d o d a v a , p a ... 

N e t i m e n ! 
Če r e č e m , d a j e 

^ v e j c a , j e v e j c a ! L 

s->Dajmo še e n k r a t n i 
preg ledat , da j i h ne 

b o m o spet 

Juhuhu, članki so tu. No, vsaj nekateri. Branka in Petra 
pregledata in uredita ter če je potrebno, skrajšata. 

Naša lektorica Janja ima vsako Naslednji Člen v verigi je Tone, ki članki' uredi po Na vrsti je še zadnja kontrola pred tiskom. Kljub temu, da odtise še enkrat 
krat znova polne roke dela z straneh in jih tako pripravi za tisk. Sliši se preprosto, a pregledamo, nam jo tiskarski škrat vedno znova zagode 
našimi "skropucali" ( članki), ki kaj, ko je vedno nečesa premalo, drugega preveč, 
jih skuša spraviti v pravilno slo- kakšna novička prileti tik pred zdajci... 
venščino. 

F d i n n a t e p r j a t u se 
l a h k o z a n e s e m ! 

... 3 8 9 1 , 3 8 9 2 , 
3 8 9 3 4 1 9 8 , 
4 1 9 9 , 4 2 0 1 , ... k d o b i s i m i s l i l ... 

Z a i n t e r n e t j e 
v e d n o k r i v 

T o m a ž ! ! 

Tri dni pred izidom je čas za izdelavo končne podobe. Tu Ko stroji zaključijo svoje poslanstvo, vskoči že utečena ekipa Delo |e tako končano In tistim najbolj Še bolj sveže pa so novice vsak četrtek, ko si dogodke 
pobudo prevzamejo tiskarski stroji, katerih živci so, študentov in ponavadi ponoči zloži Novice v pravi format, jih zgodnjim, je naslednje |ittro ob d.,ill, poleg preteklega tedna lahko ogledale (udi na naših spletnih 
hvalabogu, trdni kot skala. prešteje in pripravi/.a poštarjev prevzem. jutranje kavice, že postreženo s svežimi straneh: www.mali.si 

\o\ icaml. 

P.S.: Na fotografijah opravičeno odsotni naslednji sodelavci: Bernarda, Roman, Marcel, Stane. Jože, Dušan in Tomaž. Vlaia Zupani h 

http://www.mali.si
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AVTOR: MATJAŽ HLADNIK 

V NEKATERIH POLJIH SO SKRITE TEŽJE BESEDE! 

EPOLETE, NARAMKE 

ZDRAVILNA TRAVNIŠKA RASTLINA 
ŽENSKA, KI KOGA HRANI 

GRŠKA BOGINJA USODE JE ESA 

! MESTO V SEVEROZAHODNI ROMUNIJI JE ORADEA 

AVTOMOBILSKA GUMA 
AMERIŠKI 1

 R V A R ARHITEKT , p R E T E P A C (CHARLES) 

SREDIŠČE, BISTVO, JEDRO 
EDWARD (KRAJŠE) 

26. PREDSEDNIK ZDA JEVVILLIAM HOVVARD TAFT. 
NOČNI LOKAL, DISKOTEKA 

LUKNJAČ 

MOŠKA OBLIKA IMENA DARJA 
SREDSTVO ZA IMPREGNIRANJE 

KDOR SE SNOBOVSKO OBNAŠA, VAŽIČ 

VEČ PRAMENOV SPLETENIH LAS 

VALNA POVRŠINA BIVALIŠČE 

NAJVEČJA SVETOVNA MORJA 

PRITOK BALHA-ŠKEGA JEZERA JE ILI. 
ORIGINALNO IME DRŽAVE EKVADOR 

AMERIŠKI ARHITEKT CHARLES EAMES. 

SLOV. SMUČAR KUNC 

DUH V GOETHEJE-VEM FAUSTU 

ANGLEŠKA OBLIKA IMENA MARIJA 

MESTO V SEVEROZAHODNI ROMUNIJI 

MEDNARODNA ORGANIZACIJA ZA BEGUNCE 

PRITOK BALHA-ŠKEGA JEZERA 
AMERIŠKI IGRALEC VOIGHT 
SLAVKO TIHEC 

DIŠEČA ZDRAVILNA RASTLINA. MATERINA DUŠICA 

TEHNIKA GLOBOKEGA TISKAZ JEKLENE PLOŠČE 

NEKDANJI FR. DIRKAČ IN LASTNIK MOŠTVA F1 PROST 

EGIPČANSKI KRALJ MAJHNA BOGOV JE j PERESA AMON 
JOSIP STRITAR 

GIANNA NANNINI GRŠKA BOGINJA USODE 

IVO DANEU DRŽAVA KOT LASTNIK PREMOŽENJA 

BODEČ PLEVEL 
SODELAVKA, SOIGRALKA 

KOREJSKA AVTOMOBILSKA TOVARNA 

AMERIŠKI FILMSKI IGRALEC SAL MINEO-
NAVDIH (DALJŠA OBLIKA) 

NAHRBTNIK, OPRTNI KOŠ 

IME SLOVENSKE PEVKE PRODNIK 
ZBOR ŠESTIH PEVCEV 

ŠVICARSKA LETALSKA DRUŽBA 
EG. KRALJ BOGOV 

EG. BOG SONCA SILICIJ 
PARADIŽ, NEBESA 

EVA LONGYKA GLASILO ZA OBVEŠČANJE JAVNOSTI ČASNIK 
EGIPTOVSKI DRŽAVNIK ????? AS SADAT 

RDEČA MRAVLJA 
NAGOTA, GOLOTA 

REKA V SEVEROZAHODNI NEMČIJI 

AM PISAT. TWAIN SLOVENSKA TISKOVNA AGENCIJA 

REKA V SEVEROZAHODNI NEMČIJI JE EMS 

VELIK KOSMAT PAJEK 
TAJNI DRŽAVNI DELAVEC 

RUSKA AVTOMOBILSKA TOVARNA 

KARLI ARHAR 
KAPLJICA PRI JOKU 

PREDSTOJNIK SAMOSTANA 
OFICIR, POVELJNIK STOTNIJE 

ČRKA ZA ROČNO STAVLJENJE 

SLOV ILUSTRA-l ORKA VOGELNIK 

KRADI.JI VEC. LOPOV 

ŠESTERO-KOTNA TVORBA V ČEBELJEM PANJU 
ORGAN VOHA 
KATJA TRATNIK 

V KROGLO STISNJEN SNEG 

26 PREDSEDNIK ZDA (VVILLIAM HOVVARD) 

AM IGR. MINEO 
DOLINE (KRAJŠE) 

KEMIJSKI ZNAK ZA GERMANU 

PASMA VELIKIH PSOV 
TEODOR (KRAJŠE) 

ZDRAVNIK SPECIALIST ZA ORTOPEDIJO 

SKELEČA BOLEČINA 

PRIPADNIK TAOIZMA 
LOGAŠKE 
NOVICE 

Č i š č e n j e - p o m o č n a d o m u 

Natalija Poženel s.p. 
Godovič 26 

5275 Godovič 

gsm: 041 730 524 
041 459 111 

Ali str se naveličali živeti skupaj s pitani, ki domujejo v vaši 
preprogi, sedežni garnituri, avtosedežlh?! 
1'iiišdti nas in us|iešiio jih homo odstranili, hkrati pa osvežili tkanino in 
odstranili madeže in umazanijo. 

Opravljamo vsa redna in generalna iisienja stanovanj in poslovnih 
prostorov: 
čistimo okna, aluzije operemo zavese, 
slrojno Čistimi) trite talne površine PVC, marmor, granit 
odstranjujemo stan premaze in nanašamo nove. 
očistimo ludi pohištvo /. negovalnimi sredstvi, 
opravimo generalna ustenja umih gradenj in adaptiranih stavb. 

lovita za o*'0** 

Jasmina Krajina Kramar s.p 
Cankarjeva is, 1370 Logatec, Slovenija 

Telefon: 01 /7542 115 

O P R E M A IN P R I P O M O Č K I Zfl D O J E N Č K E 

O B L A Č I L A O D O 6 LET 

K O Z M E T I K A 

I G R A Č E 

O B L A Č I L A Z A B O D O Č E MAMICE - LA VIE 

V trgovini Mali Princ lahko kopih' darilni 
luni! i.nostavno /.a iistvga. ki podarja, in 
lepa darilo /a tistagn, ki darilni bon prejme! 

Zagotovite si svoj prostor 
pod počitniškim soncem 

Otok H v a r - Jelša, R E L A X - o v poletni k lub F O N T A N A 
7x polpenzion+avtobusni prevoz+TT že od 34.900 S IT 
otok Rab - Lopar , rajska p laža - popusti za otroke 
7x polpenzion že od 22.800 S IT dalje - U G O D N O 
. . . in še vrsta drugih krajev in ponudb - ne pustite poletju 
uiti mimo vas - poskrbite za brezskrben oddih že^sedaj! 

Vaša turistična agencija: i A J L R A T R O * S . 
A L B A T R O S , Cankarjeva 9, Logatec, 
tel.! 756 41 30, e-mail: albatros@siol.net " ~ ^ - ^ * * 
Odprto: pon.sre.pet. 9.00 - 15.00, tor.čct. 14.00 - 18.00, sob. 9.00 - 12.00 

Pravilno rešena gesla iz prejšnje križanke so: M a l i princ, 
trgovina z a otroke, La V i e , oblačila z a bodoče mamice, 
A v t o s e d e i i R e n o l u z , Steklenička Avent. 

Izžrebani nagrajenci so: 
1. nagrada, bon za 5.000 SIT) Jana Brus, Hotedrgica 40, Hotedršica; 
2. nagrada, bon za 4.000 SIT: Jana Geržej, Rovte 42, Rovte; 
3. nagrada, bon za 2.000 SIT: Janez Verbič, Jačka 39, Logatec; 
4. nagrada, bon za 2.000 SIT: Janez Martinčič, Stara pot 20, Logatec. 

Nagrade lahko dvignete v trgovini z otroško opremo Mali princ na Cankarjevi 1S v Logatcu. 

tokratna križanka prinaša nove nagrade, ki jih za pravilno rešeno geslo podarja podjetje 
IIAIR BEAUTY, d.o.o., Tržaška c. 453, Brezovica pri Ljubljani, ki je ekskluzivni zastopnik za 
profesionalno lasno kozmetiko Schwartzkopf professional. V Logatcu bodo za vašo mega 
pričesko z vrhunskimi izdelki Schwartzkopf poskrbeli v Frizerskem salonu Jana na Tržaški 
134. 

1. nagrada: paket v vrednosti 6.000 SIT, 
2. nagrada: paket v vrednosti 3700 SIT, 
3. in 4. nagrada: paket v vrednosti 3.000 SIT. 

Pravilne rešitve pošljite najkasneje do 25. maja 2001. Poleg imena, priimka in naslova pripišite tudi svojo 
davčno številko. Pri žrebanju bomo upoštevali pravilno rešena gesla, ki bodo prispela po pošti (Logaške novice, 
Rešitev križanke, Čevica 4,1370 Logatec), po l'axu (750 96 64) ali e-mailu (novi(S@mali.sD. 

milili ¥ JS :* f S M ^ 

Šala meseca 

V knjigarno pride moški 
in vpraša prodajalko: 
"Na katerem oddelku bi 
lahko kupil knjigo Mož, 
gospodar v družini?" 

Prodajalka mu odvrne: 
"Poskusite lahko na 
oddelku Pravljice." 

S t r a n p r i p r a v l j a i n u r e j a 
J e ž o S e l š e k 

Ugankarjev abecednik 

AAR - germanski orel; levi pritok reke Ren v Švici 
AALTO - Alvar, finski arhitekt 
AASEN - Ivar, norveški slovničar in pesnik 
ABBADO - Claudio, it. operni in koncertni dirigent 
ABDERA - starogrško mesto na obali Trakije, prebivalci Abderiti so veljali za 
"omejene" (Butalci) 
ACETAT - sol ali ester ocetne kisline 
ADDA - levi pritok reke Po (Pad) v Italiji 
AGNI • indijski bog ognja 
ALEMAN - Mateo, šp. pisatelj iz XVI. stol. 
AM0N1TI - semilsko ljudstvo v Jordaniji; glavonožci. izumrli ob koncu krede 
ANONA - rim. preskrba z žitom 
ANJOII - pokrajina v Franciji 
AMSTTD - atenski državnik, eden od poveljnikov v bitki pri Maratonu 
ASPIK - žolča 
AŽBE - Anton, slov. slikar • realist, vodil zasebno slik. šolo v Muenchnu 

mailto:albatros@siol.net
http://pon.sre.pet
mailto:S@mali.sD
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VROČE MAJSKE CENE 

C E V R B T 0 1 6 

£ j 0 

O M A R I C A 3 . 2 2 0 S I T 

D O Z A 0 6 0 6 . 5 S I T 

0 7 8 1 8 S I T 
C E V P V C 

0 1 0 0 / 1 0 0 

0 5 0 / 1 0 0 

4 7 2 S I T 

1 7 7 S I T 

Č R P A L K A 1 3 . 5 0 0 S I T 
P K m 6 0 

+ 20 VROČIH 
CEN V ANVINI 

( a n v i u a 
ANVTNAD.0.0.. TRGOVINA Z INSTALACIJSKIM MATERIALOM 

TRŽAŠKA 8 VRHNIKA 1360 
TEL01/750-2234 FAJtOl /7 50-22-35 GSM:041/690-570 

ODPRTO: 7-19, SOBOTA 7-12 

MOTORJI MOTO GUZZI 
in dodatna oprema 

SKUTERJIAPRILIA, ITAUET 
in dodatna oprema 

aprilia 
U G O D N I P O G O J I N A K U P A A V T O M O B I L A V M E S E C U M A J U 

• PUNT0 popust 100.000 SIT 

• PUNTO FRESCH 
(KLIMA) 

N O V O - B R A V O , B R A V A STEEL 

Z A K C I J O 3 0 0 . 0 0 0 SIT 

TEHNIČNI P R E G L E D I 

in možnost podaljšanja prometnih dovoljenj ter plačila cestnine in zavarovanj 

A V T O ŠOLA 

tečaj cestno prometnih predpisov od 14. -18. maja 2001 od 18. - 21. ure 

B + H kategorijo 

Pooblaščeni trgovec in serviser vozil Fiat 

A V T O T R A D E d . o . o . V R H N I K A , 

Sinja Gorica 11, 1360 Vrhnika 

t e l e f o n : ( 0 1 ) 7 5 0 5 1 9 9 a l i 7 5 5 7 9 0 0 

o 
TRGOVINA IN SERVIS KOLES 

vse za kolo in kolesarja 

P o d H r u š e v c o 3 4 b , 1 3 6 0 V r h n i k a 

T E L : ( 0 1 ) 7 5 5 2 5 9 8 , 

F A X : ( 0 1 ) 7 5 4 9 5 3 0 

G S M : 0 4 1 7 0 8 4 5 6 

Andrej Potrebuješ s.p, orodjorstvo ter ligovina in servis koles in motornih koles 

VELIKA IZBIRA KOLES: 
SCOTT, BH, CULT, GRISLEV, SCHVVINN, 

FUJI, AUTHOR, MERIDA, VVHEELER . . . 

D e l o v n i č a s : 

9.00 - 12.00 in 14.00 - 19.00, sobota: 8.I -12.I 

ki 01 IftO 2 j 12 

i n i s a l o n 

irjam 

poroka, 
krst, obhajilo, 
birma, matura, 
valela,gledališče, 
ples ali preprost vsakih 

izposoja ali prodaja! 

tudi za močnejše postave 

veseli bomo vašega obiska. 

delovni lat: od ponedeljka do pelLi od it), do i'2 ure m od it) do IQ m 

J , soLlnk od Q do / > ure 

anvma 
ANVINA D.0.0.JRG0VINA Z METRSKIM BLAGOM 

CANKARJEV TRG 6, VRHNIKA 1360 
TEL01/750-57-77 

NUDIMO VAM: 
M O D N E T K A N I N E 

D E K O R A T I V N E T K A N I N E 

Z A V E S E 

P O S T E U N I N A 

P O Z A M E T R I J A 

Š I V A L N I S T R O J I 

L I K A L N A T E H N I K A 

V M E S E C U M A J U 8 % G O T O V I N S K I 

P O P U S T N A Š I V A L N E S T R O J E I N 

L I K A L N O T E H N I K O . 

D E L O V N I Č A S VSAK DAN OD 8. DO 19. URE 

SOBOTA OD 8. DO 12 . URE 

SlfKOPteSKARSTVO 
teOPOLD SIMON/SEM s.p. 

Ponujamo vam vse vrste 
slikopleskarskih storitev 

Pleskanje oken, vrat, sten, 
radiatorjev, napuščev 
Slikanje notranjih in 

zunanjih zidov (fasad) 

Izdelava plastičnih ometov 
(valit, havalit, mozaik - jaeger,) 

delo izvajamo s preizkušenimi materiali. 

Svoje želje lahko sporočite 

na tet.: Ol 7542 421, GSM: 041255 848 

Sllkopleskarstvo, Loupold SimoniSok s p ViaIoiioc 77, 1364 Horjul 



SVET 
NEPREMIČNINE 

REAL ESTATE 

SVET NEPREMIČNINE, d.0.0., Ljubljana 
Enota Vrhnika, Cankarjev trg 3,1360 Vrhnika 
Tel.: 01/7505-194, Fax.: 01/7504-393 

K U P U J E M O , P R O D A J A M O , N A J E M A M O . 

M O Ž N O S T M E N J A V Z A V A Š E N E P R E M I Č N I N E 

P L A Č I L A P O D O G O V O R U . O G L E D I B R E Z P L A Č N I . 

LOGATEC - BLEKOVA VAS 
Nova stanovanjska hiša, 96.4m2 uporabne površine, tri spalnice, 
kopalnica, kuhinja z dnevno sobo, dva balkona, sončna parcela 390 m2, 
asfaltiran dovoz, objekt priključen na komunalne vode, vseljiva v roku 30 
dni po podpisu pogodbe. 
Finalizacija na željo in po izbiri kupca. 
CENA PRED FINALIZACIJO: 23,9 MIO SIT ( 215.000 DEM] 

ZAPLANA NAD VRHNIKO 
Nova stanovanjska ali počitniška hiša, 200 m2 uporabne površine, tri 
spalnice, kopalnica, kuhinja z dnevno sobo, delovna soba, balkon, dvojna 
garaža in klet, sončna parcela 900 m2, asfaltiran dovoz, ob robu gozda, 
mirna lokacija. 
Finalizacija na željo in po izbiri kupca. 
CENA PRED FINALIZACIJO: 34,9 MIO SIT (315.000 DEM). 

LOGATEC - MARTINI HRIB 
Nova luksuzna stanovanjska hiša, 270m2 uporabne površine, veliki svetli 
prostori, sončna parcela 700 m2, novejše naselje, urejena okolica, 
bližina avtocestnega priključka, mirna lokacija. 
Finalizacija na željo in po izbiri kupca. 
CENA PRED FINALIZACIJO: 45,4 MIO SIT ( 409.000 DEM) 

RAKEK - CENTER 
Takoj vseljiva nova 2 in 3 sobna stanovanja, veliki svetli prostori, 
trgovina, banka, avtobusna in železniška postaja v neposredni bližini, 
avtocestni priključek - 35 km do Ljubljane. 

CENA: 191.800 SIT/m2 [1.728 DEM/m2) z DDV. 

N O V A O P E L C O R S A 

Zakaj bi čakali, da bi 
OPEL CORSA 

zapeljala soseda pred vami. 

Imamo pa tudi ostale dame, katerim bi se težko uprli. 

Ime j i m je AGILA, ASTRA, VECTRA, ZAFIRA . . . 

Nudimo vam: serv is . kleparstvo . l i ča rs tvo . 

proda ja . staro za n o v o . nadomestni d e l i . avtoplašči 

a v t o t e h n a ¥ D i in S E V E R « ~ 
Avt,n||ir||fililk'l!'t'Vnr, H<iI'Vl!ll!'.'l!l|'' Hl U'f'1 iVIHH, 'l.n.u., ['u(lilV(!Ly/l '/>','., HlVZOVlca, 

Sinja Gorica 112,1360 Vrhnika, telefon: 01 750 63 37,750 63 30 

Pooblaščeni prodajalec in serviser vozil O P E L 

V a b i m o v a s n a p r e d s t a v i t e v a v t o m o b i l a 

C I T R O E N C 5 , 1 0 0 % u p o r a b n a t e h n o l o g i j a , 

m o ž n o s t t e s t n i h v o ž e n j . 

C I T R O E N S P O R T 

S A X O T A R G E T i n X S A R A V T S 

Novi lastniki se preizkusijo na testni dirki. Najboljši vozniki bodo 
sodelovali z moštvom TARGET, na pravi resnični gorsko cestno hitrostni 
dirki. (Preživi in sodeluj) 

XSARA-POLETNA AKCI JA 
kovinska barva in klimatska naprava 
zelo ugodno 

50.000 sit doplačila 

AKCIJA SAXO PLUS 
letnik 2001 
električni paket, servo volan, 
kovinska barva 

1.566.000 SIT 

AVTO P R O D A J A 

M E H A N I K A 

K L E P A R S T V O 

L IČARSTVO 

C I T R O E N 

M E K L A K ' 
Anton Merlak s.p. 
Drenov Grič 99,1360 Vrhnika 
tel7fax: (01) 7551 007,7553 807 

RENAULT L a g u n a 

N o v a L A G U N A - n a j v a r n e j š i a v t o - m o d e l i iz z a l o g e 

P O S E B N O U G O D N O 

O m e j e n a k o l i č i n a v o z i l S C E N I C s p o p u s t o m 

d o 3 5 0 . 0 0 0 S I T . 

" A v a n t u r a " ( T w i n g o , T h a l i a , K a n g o o , M e g a n e ) -

b r e z p l a č n a k l i m a 

PSC d.o.o., Pooblaščeni prodajalec in serviser RENAULT, Poljubinj 89f, 5220 Tolmin 

PE TOLMIN 
05/380 OO 24 

PE IDRIJA 
05/373 40 41 

PE LOGATEC 
01/750 98 58 
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S A L O N K E R A M I K E i n 

K O P A L N I Š K E O P R E M E 

N U D I M O V A M 

• v s e z a c e n t r a l n o k u r j a v o 

• v o d o v o d n o i n s t a l a c i j o 

• k e r a m i č n e p l o š č i c e 

i t a l i j a n s k i h p r o i z v a j a l c e v 

• s a n i t a r n o k e r a m i k o 

• v o d o v o d n e a r m a t u r e 

• k o p a l n i š k o p o h i š t v o 

n 

N O V O ! 
Š P A N S K E 

K E R A M I Č N E 

P L O Š Č I C E 

c e v 

gradbeništvo in trgovina, d.o.o. 
Obrtna cona Logatec 25, 

1370 Logatec 
tel.: 01/7543 398, 7542 485, 

faz: 01/7543 522 

ODPRTO: 

od 8. do 19. ure, 

sobota 

od 8. do 13. ure 

ZASTOPANJE, INŽENIRING IN TRGOVINA d.o.o., Betajnova 51, 1360 Vrhnika, Slovenija 

P R O D A J N I S A L O N P O H I Š T V A 

O C L O G A T E C 7 , L O G A T E C 

Z A K A J B I P O H I Š T V O IN D E L O V N A Z A Š Č I T N A 

S R E D S T V A I S K A L I D R U G J E , K O J I H I M A T E 

P R E D S V O J I M P R A G O M . 

P R E D P O L E T J E M P A V A M N U D I M O T U D I P O H I Š T V O 

I Z R A T A N A , L E P I H O B L I K I N P R E D V S E M U D O B N O 

Z A V A Š P O Č I T E K . 

VABLJENI VSAK DAN OD 9.00 DO 13.00 URE IN OD 15.00 DO 18.00 URE 

IN SOBOTO MED 9.00 IN 12.00 URO. 

TELEFON: 01 756 43 53, FAX: 01 756 43 54, G S M : 031 212 209 

Logaške n o v i c e , glasilo Občine Logatec - U s t a n o v i t e l j : Občina Logatec - I z d a j a t e l j : Ma l i d.o.o., založniško in trgovsko podjetje Logatec - T i sk : Ma l i d.o.o. Logatec - O d g o v o r n i u r e d n i k : Anton Mal i - S t a l n i 
s o d e l a v c i (ke) : Janja Peterlin, Franc Bogataj, Petra Trček, Bojana Levinger, Branka Novak, Karmen Osredkar, Dušan Cernigoj, Maša Zupančič, Ajda Žižek, Roman Rupnik, Marcel Stefančič, Ksimeroni Vrbetič, 
Bernarda Rudolf, Katarina Čuk, Stanislav Nagode , Matevž Podjed, Anja Sedej. N a s l o v uredništva : Logaške novice, Ma l i d.o.o., Čevica 4, 1370 Logatec, tel.: 01 7 5 0 9 6 6 0 , fax: 01 7 5 0 9 664 , 
e-mail:novice@mali.si - Ponatis celote ali posameznih delov in njihova uporaba v drugih medijih je dovoljena le s pisnim dovoljenjem. Po I. točki 4 3 . člena ZDDV se plačuje DDV po stopnji 1 9% . Rokopisov in fotografij ne 
vračamo. Pridružujemo si pravico do krajšanja prispevkov. Nenaročenih prispevkov ne honoriramo. Fotografije brez navedbe avtorja - arhiv Logaških novic. Glasilo prejmejo vsa gospodinjstva v občini Logatec 
brezplačno. O N L I N E novice:http://www.mali.si D E Ž U R N I N O V I N A R V S A K O SREDO O D 8.00 D O 1 2.00 N A TELEFONU: 01 7 5 0 9 6 6 0 . Š tev i lo i z v o d o v 4 2 0 0 . Novice izidejo do sedmega v mesecu. 

A S T R A 
Viva 

A s t r a V i v a ž e z a 

2 . 1 7 8 . 0 0 0 S I T 

O P E L C R E D I T 
K r e d i t i , s t a r o z a n o v o 

a v t o t e h n a 

K r e d i t n a p o l o ž n i c e . 

in Urbas d.o.o. 

P o s t o j n s k a 3 7 , 1 3 8 1 R a k e k ; t e l . : 0 1 / 7 0 5 1 7 2 5 , 7 0 5 1 7 3 5 

P o o b l a š č e n i prodaja lec in serviser vozil 

Robova 6, 

1360 Vrhnika 

tel.: 01/ 75 04 283 

delovni čas 

ponedeljek - petek: 

9h - 13h, 15h - 19h 

sobota: 9h - 13h 

Stara cesta 10, 

1370 Logatec 

tel.: 01 / 754 29 95 

delovni čas 

ponedeljek - petek: 

9h - 12h, 15h - 19h 

sobota: 9h - 12h 

AUDUM 
Aurum, podjetje za proizvodnjo, trgovino na drobno in usluge, d.o.o.l.jublj.m.i 

Ponujamo vam: pestro izbiro zlatih izdelkov, popravila, 

zamenjavo staro za novo, odkup lomljenega zlata, graviranje. 

Vab l j en i 

K M E T I J S K O G O Z D A R S K A Z A D R U G A L O G A T E C i(i 

KMETIJSKO GOZDARSKA ZADRUGA, z.o.O., Tovarniška c. 3, 1370 Logatec \Kcr l o k 
O' 

V a s v a b i v s v o j e t r g o v i n e , k j e r v a m 

v m e s e c u M A J U p r i p r a v l j a m o a k c i j e i n s i c e r : 

FRGOVINA K O N / L M tovarniška 

GRADBENI MATERIAL - REMIZA 

11 NNICNA IRGOVINA G. IOGAII C -

TRGOVINA D O M E K 

Merkatorjeve "akcije" 

Akcija" strešna opeka bkamac 

"Akcija" vseh vrst verig 

Sadike za zelenjavni vrt 

V s v o j e t r g o v i n e v a s v a b i t r g o v s k a h i š a s t r a d i c i j o ! 

mailto:novice@mali.si
http://www.mali.si

